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Praat mee: ga jij
nog een
coronaprik halen?

Deze week komen weer de
eerste uitnodigingen voor het halen van
de vaccinatie tegen corona. In de
Kwestie leggen we een vraag over een
actueel thema voor aan onze lezers.
Vandaag: haal jij de coronaprik? Reageer
hieronder ook op deze kwestie.
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Eenvoudig adverteren, 100
euro gratis tegoed, bereik Kijk nu

Meer dan zeven miljoen mensen komen
in aanmerking voor de vaccinatie tegen
corona. 60-plussers krijgen een
uitnodiging, maar ook medewerkers in de
zorg, mensen met een verhoogd risico en
mensen die jaarlijks een griepprik krijgen,
kunnen een afspraak maken via de
onlangs geopende site planjeprik.nl.

,,Ook als je gewoon gezond bent, kun je
nog heel ziek worden van Covid-19 of er
langdurige klachten aan overhouden. Dat
risico verklein je met vaccinatie”, aldus
infectioloog Chantal Rovers van het
Nijmeegse Radboudumc.

Wat doe jij? Haal jij de prik? Of vind je
het onnodig? Heb je misschien een
verhoogd risico en ben je dus blij met de
mogelijkheid van de vaccinatie? Praat
mee en reageer!

Nieuw seizoen Expeditie Robinson:
herken jij alle deelnemers?

QUIZ

Te land, ter zee en in de lucht is terug:
hoeveel weet jij van het programma?

QUIZ

Praat mee: wat doe jij om maandelijks
rond te komen?

DE KWESTIE 1
De pepernoten liggen nog maar net in
de winkel of er wordt al om een
kerststal gevraagd

2

Refurbished HP Elitebook 840 G5

Van €399,00 voor €349,00

Attractie- en Vakantiepark Slagharen

Van €34,90 voor €17,50

ABBA Gold The Concert Show met 10
euro voordeel

Van €69,00 voor €59,00

Be!eef 10 t/m 14 september

Van €25,00 voor €15,00
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Eenvoudig adverteren, 100
euro gratis tegoed, bereik Kijk nu

BEZOEK DE WEBWINKEL

Je bent niet (meer)
ingelogd

Ontvang toegang tot exclusieve extra's,
zoals podcasts en puzzels

GA VERDER

Al een account of abonnement? inloggen

Reageren kan als je bent ingelogd en
je je voor- en achternaam vermeldt.
Anders wordt je reactie niet
meegenomen. Is je naam nog niet
zichtbaar? Dan is dat aan te passen bij
‘persoonlijke gegevens’ in de
instellingen van je profiel. Wij houden
ons het recht voor reacties te
weigeren. 

Moulin Rouge! De Musical - incl.
pauzedrankje

Voor €59,00

Volg het AD op social media
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Nog even dit…

In een tijd als deze is de behoefte aan
betrouwbare informatie minstens zo groot
als aan ontspanning. Het AD, het grootste
multimedia nieuwsmerk van Nederland,
biedt deze unieke combinatie als geen
ander. Want bij het AD is het glas altijd
halfvol en wordt er zonder poespas, maar
altijd met fatsoen, geschreven. Want wij
zijn de krant voor de mensen die mee willen
doen, in plaats van langs de zijlijn te staan
schreeuwen.

Je leest het AD al voor 1,80 per week

Meer informatie

Al abonnee? Log dan in .

 925 REACTIES

LOG IN EN REAGEER

Alice Jorissen 10 uur geleden

Nee, na de 3e prik, (Pfizer) ziek geworden 
(longcovid-achtige klachten) nog steeds gaat 
het niet goed met mij. Werk niet meer, 
afgekeurd. Dus nooit meer. In mijn batch zijn 
16 doden en 485 blijvend gehandicapt, mijn 
situatie staat er nog niet bij.

Huub Eigenhuijsen 16 uur geleden

Natuurlijk gaan jullie mijn reactie NIET 
plaatsen! Zijn tien duizenden doden en 

Plaats hier je reactie

Resterende karakters 500
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vernielde levens nog niet genoeg? Door de 
ROTZOOI in deze "vaccins". Maar dat geeft 
niet! Onze tijd komt zeer binnenkort 
"vrienden". En al de medeplichtigen hebben 
letterlijk hun doodvonnis getekend! Ik heb 
gezegd! Hubertus.

RW de Leeuw 18 uur geleden

Ik neem hem zeker niet, net als de vorige 
prikken.

Nathalie Doornbos-Prins 22 uur geleden

Zeker niet.

Caroline Brandsen 2 dagen geleden

Zeer zeker niet!
Geen enkel vertrouwen in deze “oplossing” 
En al helemaal geen vertrouwen in diegenen 
die dit aan de man brachten.

ineke de kruijf 2 dagen geleden

Nee, het blijft een experiment , Noem me dan 
maar een wappie. Heb er genoeg narigheid 
van gezien om mij heen.

K.G Wijma 2 dagen geleden

Ja hoor. Ik ga de prik zeker halen!
Ik heb vier corona vaccinaties, en geen 
bijwerkingen!

Taliena Huisman 2 dagen geleden

Nee, ik heb van de 2 prikken die ik gehad heb 
(Janssen en Pfizer als booster) enorm veel 
last gehad, weken koorts, zeer moe voor 
weken, menstruatieproblemen, opgezette 
klieren zodat ik zelfs geen rugzak meer 
pijnvrij kon dragen. En het virus zelf ga me 
keelpijn, alleen wat keelpijn. Nu heb ik nog 
veel last van spieren en gewrichten, dat wordt 
verwezen naar 'overgang', terwijl het 
sindsdien ontstaan is. Mijn even te toevallig.

Eddy Loopstra 3 dagen geleden

Nee zeker niet na de eerste vaccinatie met 
AstraZeneca een week later volledig verlamd 
in ziekenhuis opgenomen. Auto Immuun 
reactie was het gevolg van de prik. Nu nog 



steeds niet volledig hersteld en beperkt in 
doen laten in handen en benen. Deze troep 
hoef ik niet meer ik wil niet dood door eigen 
schuld.

Siemen jansma 3 dagen geleden

Natuurlijk niet, in mijn omgeving veel mensen 
omgevallen door hartproblemen ect.
Longembolie en andere bloedprop problemen.
Ook vastgesteld dat vaccinatie de oorzaak 
was.
Ook het feit dat de overheid zeer 
terughoudend is met het onderzoeken van de 
oversterfte die er nog steeds is moet toch de 
nekharen overeind doen staan bij de 
bevolking. 
Wie nu nog die prik neemt moet het dan ook 
zelf maar weten, het lijkt er wel op dat je dan 
een minder bedeeld geestelijk vermogen bezit.

J. Houweling 3 dagen geleden

Zeker niet! Begrijp niet dat er geen aandacht 
besteed word aan objectieve onderzoeken in 
oa Duitsland waaruit blijkt dat er zeer veel 
nare bijwerkingen zijn

Erica Dankmeijer 3 dagen geleden

Toen niet, nu niet, in de toekomst ook niet!! 
Ben elke dag blij dat ik die troep niet in mijn 
lijf heb.

Roos Wiss 3 dagen geleden

Nooit gedaan en nu ook niet. Ik vertrouw erop 
dat mijn lichaam genoeg weerstand heeft om 
die griepjes zelf op te ruimen.

Sylvia Lubach 3 dagen geleden

Nooit, nooit gedaan, zal het ook nooit doen. Ik 
ben er van overtuigd dat er zoveel 
bijwerkingen zijn zoals myocarditus, hart- en 
longembolieen, hartinfarcten, beroertes, 
turbokanker, mensen die in 3 maanden weg 
zijn, enz. Er is een enorme oversterfte die 
onder het tapijt weggemoffeld wordt. Die prik 
nemen is spelen met je leven. En je doet t 
voor een ander? Wat een onzin, die ander is 
toch gevaccineerd? Die kan toch van jou geen 



virus overnemen. Allemaal propaganda, met 
een onbekend doel!!!!

Niek Willemsen 3 dagen geleden

Toen niet, nu niet en nooit niet

Max Rauwé 3 dagen geleden

Ga deze zeker weer halen. Nooit last van de 
eerdere prikken gehad. Eigenlijk verplicht 
stellen om lockdows e.d. te voorkomen.

A Blokland 3 dagen geleden

Nee, zeker niet. Mijn hele gezin niet trouwens.
Mijn vrouw had ooit corona, heb ik nooit 
afstand van gehouden, verre van dat, zou ik 
zeggen. nooit mondkapjes of andere onzin 
aan meegedaan, maar niet ziek geworden. 
Dus waarom een prik, die inmiddels zeer 
onbetrouwbaar is gebleken en bovendien met 
bijwerkingen waardoor ze allang verboden 
hadden moeten zijn?

Jeanette mahn-van Saarloos 3 dagen geleden

Toen niet, nu niet, nooit niet!

Maarten Vaal 3 dagen geleden

Nee, nu niet, nooit niet!

Marinus Burger 4 dagen geleden

@Remko Rijpkema het totale vertekende 
beeld is niet aanwezig, we lezen alleen 
positieve dingen. Ik verwijs naar de 
anticonceptiepil van de jaren 70, daar was 
niets mee mis, later wel. Het is beter om 
beide kanten te belichten maar als je er een 
mening over hebt ben je een anti vaxxer of 
een wappie, waarom? Er druppelt wel e.e.a. 
binnen wat voorheen nog niet bekend was. En 
het uiten van de pro vaxxers is net zo erg als 
de anti vaxxers, mijns inziens.

Inkie Willems 4 dagen geleden

Het is geen vaccin, dus ik zou niet weten 
waarom.

Remko Rijpkema 4 dagen geleden



Waarschijnlijk wel. Ik heb nooit bijwerkingen 
gehad van wat voor vaccinatie dan ook. Ik ken 
eigenlijk ook niemand die vervelende 
bijwerkingen heeft gehad (op een beetje 
rillerig zijn of lichte hoofdpijn na). 
En laten we eerlijk zijn. Alles kan bijwerkingen 
hebben. Een wijntje kan ook verkeerd vallen. 
Dan heb je de volgende dag ook hoofdpijn. Dit 
artikel wordt overigens veel gepost in anti-
vaxxers groepen, die graag hun afkeer uiten. 
Dat geeft een vertekend beeld.

Anita Jager 4 dagen geleden

Nee ik ga de prik niet halen.

M. Thorn 5 dagen geleden

Geen sprake van, nog nooit meegedaan aan 
die flauwekul.

De Koker 5 dagen geleden

Ja. Ik ga ook die prik halen.

Antonie van der Meer 5 dagen geleden

Eerst even googlen op het onderzoek van 
Ronald Meester en Dr. Marc Jacobs.

J. Toonk 5 dagen geleden

Ja, ik ga de prik wel halen.

John Werk 5 dagen geleden

Oh nee!!!
Ik wil gewoon gezond blijven, geen 
myocarditis of beroerte of long covid oplopen.

Johan van Doorn 5 dagen geleden

Nee. Natuurlijk niet. Iedereen die zo'n ding 
gaat halen heeft niet goed opgelet. ik heb 
(stom genoeg) de eerste keer meegedaan 
plus een booster Van het vaccin heel ziek 
geweest van de booster en aantal heel lelijke 
bijwerkingen overgehouden die nog steeds 
mijn leven moeilijk maken.

E.M Engelsman 5 dagen geleden



Nee, ben 73 en twee gehaald omdat ik anders 
niet weg kon daarna niet ook nooit een griep 
vaccinatie . Één keer griepachtige corona 
gehad en daarna niet meer, ook geen griep. 
Vaccinaties en antibiotica prima als het echt 
nodig is en je lichaam het zelf niet aan kan 
maar laat mijn lichaam ook zelf weerstand 
opbouwen. De preventieve vaccinaties die 
kinderen krijgen tegen mazelen, kinkhoest 
etc. ook prima. Ik denk dat ouderen te snel 
aan de medicijnen gaan.

Jungschlager 5 dagen geleden

Wij zullen zeker de prik gaan halen. Tot nu toe 
ze allemaal genomen en niet ziek geweest.

Rudi Spermon 5 dagen geleden

Ik ga de prik halen. Ik ben 62, heb Corona 
gehad. Ik zie niet in waarom ik mezelf niet 
zou beschermen. Wanneer je het niet wilt, 
prima. Dat is niet mijn probleem.

Elisabeth Tromm 6 dagen geleden

Ik ben niet gevaccineerd dus dit keer ook niet.

Kees Winder 6 dagen geleden

Nog nooit een griep of Covid prik gehad en 
ook deze laat ik dus aan mij voorbijgaan en 
nog nooit last van een griepje gehad. En als ik 
zie wat er om ons heen neervalt en of ziek 
wordt ,zal ik deze prik ook NOOIT nemen.

Karel de Vries 6 dagen geleden

In zie een aantal reacties van mensen die 
zeggen in de zorg te werken en de prik te 
nemen om patiënten te beschermen. Hebben 
die dan echt helemaal niet opgelet de 
afgelopen paar jaar?

Rademakers 6 dagen geleden

Mooi zou zijn om.zowel pro als 
contradeskundigen aan het woord te laten in 
een tv programma. De pro s knt een ieder de 
contra :Jan bonte.prof.capel, prof 
bakhadi,prof schetters en huisartsen die hun 
eed naleven.
Ook zou een goede informatie bij elke prik 
moeten worden gegeven met voor en 



nadelen..goed geïnformeerd kan men dan een 
beslissing nemen.
En dan het meest belangrijke:sluit mensen die 
wel.of niet geprikt zijn niet uit

Hans-Joachim ten Hoope 6 dagen geleden

De domste uitspraak die ik ooit heb gehoord 
voor het weigeren van een Corona / Wuhan 
virus vaccinatie is, "Doctoren kun je niet 
vertrouwen want die hebben ervoor geleerd! 
Dat voel je toch?"

P. Hanssen 6 dagen geleden

Nee hoor, 2 weken nog corona gehad. Niets 
aan het handje. gewoon gewerkt en alleen 
wel bij kwetsbare mensen uit de buurt 
gebleven. Maar komop..

dorris Mensink 6 dagen geleden

Nu zie ik dat er veel reacties zijn van mensen, 
die zeggen dat ze de prik nemen, zodat ze 
een ander beschermen. Hoe is dit mogelijk 
dat ze dit nog steeds denken en Pfizer zelf 
aangegeven heeft dat je ondanks vaccinatie 
een ander kunt besmetten. De media heeft 
ervan gemaakt dat je minder besmettelijk 
bent. Maar Pfizer heeft heel duidelijk gezegd 
dat je met de prik anderen dus niet 
beschermd. Ook niet een klein beetje. De 
media doet het werk waarvoor ze geleerd 
hebben niet goed. Informeren.

Daan Van der Vorm 6 dagen geleden

Gaan jullie nog aandacht besteden aan de 
bijwerkingen, rapport oversterfte etc??

Ferry Filipsen 6 dagen geleden

Heb een verhoogd risico en idd, ben er maar 
wat blij mee. Het antwoord is dus ja.

janine pijl 6 dagen geleden

Ik ga zeker!

Bert Doldersum 6 dagen geleden

Nooit weer! Ik heb ontzettend veel spijt van de 
vaccinatie destijds. Hopelijk wordt die rotzooi 



door mijn lichaam opgeruimd. En nee, ik ben 
geen anti-vaxer of wappie…

LIA FELDMAN 6 dagen geleden

jazeker ga ik deze prik halen.ik werk met veel 
oudere mensen. voor hun doe ik dit.

C. Gielen 6 dagen geleden

Nooit van onze levensdagen

Frank Aalst 6 dagen geleden

nee bedankt komt bij mijn geen spuit in.

wies Duijn 6 dagen geleden

nee neen nee en nog eens nee geen haar op 
mijn hoofd die er aan denkt dat komt door 
een onbetrouwbare overheid

Robby Ven 6 dagen geleden

Nog niet misschien dat er nog geprikt gaat 
worden bij mij,nooit meer........ Troep allemaal 
troep

van Lunteren 6 dagen geleden

Nadat ik gevaccineerd was is mijn brein 
gestopt met informatie geven aan mijn 
organen met als gevolg dat ik dagelijks 
misselijk ben en overgeven 2 jaar lang alle 
mdl artsen gezien conclusie je moet er mee 
leren leven als ik dit op voorhand wist was ik 
nooit ingeënt

Gert van Beest 6 dagen geleden

Uiteraard. Het is onverantwoordelijk naar 
jezelf en de samenleving om het niet te doen

Onno zee 6 dagen geleden

Sinds 2021 is er een oversterfte. Onderzoek 
heeft aangetoond dat Covid zelf niet de 
oorzaak is. Onderzoek naar de invloed van de 
vaccinaties worden door de overheid 
(vooralsnog )niet gedaan. Maar dat is volgens 
hen niet de oorzaak van oversterfte zeggen ze 
er gelijk bij. En dat moeten wij geloven !?



Gees Verhulst 6 dagen geleden

Nee nooit gehaald, en nu ook zeker niet.

ria schaap 6 dagen geleden

Ja hoor geen probleem ,heb corona 
welliswaar in mei weer gehad ,voor de 2e keer 
nu en ook al had ik deze keer geen 
dagenlange hoge koorts,nu had ik een flinke 
aanslag op mn longen en was een trap op 
lopen een drama zo vermoeiend.
En hoewel ik nog geen asperientje slik en al 
jaren elke paar maanden een checkup heb bij 
de bloedbank die laat zien dat ik in goeie 
conditie verkeer.
Laat ik me toch vaccineren,erger dan ik het nu 
heb gehad wil ik het echt niet hebben bah

Edwin Straten 6 dagen geleden

Wanneer gaan jullie eens aandacht besteden 
aan het rapport van Prof.dr. Ronald Meester, 
hoogleraar Waarschijnlijkheidsrekening aan 
VU Amsterdam en Dr. Marc Jacobs 
onafhankelijk datawetenschapper en 
statistisch consultan? Een rapport over de 
oversterfte en de covid vaccinaties.

gre huizer 6 dagen geleden

Nee helaas geen prik meer.2x phizer gehad 
en met de booster van moderna ben ik de 
andere dag in de achter flauwgevallen in de 
de keuken.De volgende dag was er een 
meneer met de fiets onderuit gegaan en ook 
bewusteloos.ook dag van te voren de 
boosterprik gekregen.Dus gelijk maar gemeld 
bij het Lareb.Dus ik ben er klaar mee!

Marinus Burger 6 dagen geleden

@Willem Elfrink u zegt het goed, is het 
aangetoond dat het werkt? Is het aangetoond 
dat het niet werkt? Trek men een conclusie 
dat het vaccin gewerkt heeft omdat er relatief 
minder sterfgevallen zijn door het vaccin of 
juist meer (oversterfte)? Het is beiden nooit 
bewezen, is dat wel zo, heeft men een stok 
om mee te slaan, nu dus niet en dat uit zich in 
voor-en tegenstanders. Dus iedereen kan 
doen wat hij of zij goed vind en daar heeft een 



ander helemaal niets over te vertellen of te 
verwijten.

Marinus Burger 6 dagen geleden

@J. Schottelndreier zolang mensen een 
keuze hebben mogen ze doen wat ze willen 
en u gooit het op niet sociaal zijn en een anti-
vaxer zijn. Er is al duidelijk dat het vaccin 
geen groeps-immuniteit genereert en u gaat 
het op de man spelen. Dat vind ik namelijk 
niet sociaal, uw angst is die niet van een 
ander en het is aangetoond dat de wereld niet 
vergaat. Er zijn er die voor een wind al bij de 
arts zitten....

Mark Kooiman 6 dagen geleden

Nee zeker niet, de opa's en oma's om mij heen 
overleden pas na de 1e vaccinatie. Toevallig 
allemaal. En niet toen de vaccinatie er nog 
niet was.

C. van Dijk 6 dagen geleden

Nog een coronaprik halen?? 
Nou uhhh nee. Ik heb er nog nooit een 
gehaald en leef nog steeds. Voor mij geen 
gentech experimentele rommel. Ik heb van 
onze lieve Heer een goedwerkend 
immuunsysteem gekregen. En dat moet 
voldoende zijn.

brigitta Brigitta Albrecht 6 dagen geleden

Nee echt niet .

Thomas van Zuylen 6 dagen geleden

Liever 10 x corona dan 1 x een prikkie echter 
heb ik geen vaccinatie genomen ook niet aan 
de maatregelen gedaan en geen corona 
gehad. Het enige leuke aan heel de corona 
crisis was toen ik met een sappie op naar 
huis liep rond een uurtje of 23:00 en er een 
avondklok gold. Onderweg zag een 
politieauto langsreed die me wilde stoppen zo 
een paar minuten in de bosjes gelegen tot ik 
in lachen uitbarstte toen ze met 3 man sterk 
de bosjes doorzochten. Gelukkig konden de 
agenten er ook best om lachen

Jos Ceulemans 6 dagen geleden



Natuurlijk ga ik de prik halen. Longen en 
luchtwegen vanaf geboorte nooit gezond 
geweest.
Risico bij niet halen prik te groot.

Pieter Zeeuw 6 dagen geleden

Geef mijn prikkie maar aan fikkie. Liever een 
Infectie dan een Injectie. Voor gezonde 
mensen geldt dat natuurlijke immuniteit 
opbouwen veel beter is dan als 
speldenkussen te gaan dienen.

Dennis de Brunner 6 dagen geleden

Bij twijfel prikken, heb met de eerste paar 
prikjes mee gedaan, voel niet de noodzaak 
dat nu nog te doen. Af en toe een periode 
goed snotteren, hoesten en kuchen is naar 
mijn weten prima te overleven. Wat wel eng 
is, is de impact van het virus op het brein na 
meermaals geïnfecteerd te zijn geweest.

Frank v.d. Bosch 6 dagen geleden

Teveel bijkomende prikschade,ook ernstige 
gevallen in mijn omgeving,ik heb wel corona 
gehad en dat is genoeg voor mijn afweer de 
komende tijd.

MH de Jong 6 dagen geleden

Ja natuurlijk!

Adrie van Slooten 6 dagen geleden

Ja zeker, geen enkele twijfel. Percentage Post 
Covid patienten blijft net zo hoog bij deze 
laatste variant, moet er niet aan denken,

Jan van Haaster 6 dagen geleden

Nee ik ga hem niet halen.
Mijn basisvaccinatie was Nuvaxovid van 
Novavax; 'n vaccin dat later beschikbaar 
kwam maar dat geen experimenteel mRNa-
vaccin was maar 'n eiwitvaccin gebaseerd op 
technieken die al 40 jaar bewezen veilig zijn..
De enige herhaalprik nu is echter 'n mRNa-
prik en die wil ik dus bewust niet; ik ben 'n 
groot voorstander van vaccinatie maar alleen 
van die welke over langere tijd bewezen veilig 



zijn, zonder discussies over oversterfte of 
ernstige bijwerkingen.

Peter Crooijmans 6 dagen geleden

Zeer zeker niet, na een booster in het 
ziekenhuis belandt en nogsteeds is mijn 
conditie niet hersteld.

jos duiveman 6 dagen geleden

Om meerdere redenen ga ik deze niet meer 
halen.

Adriaan van Naarden 6 dagen geleden

Ik ga die prik sowieso halen. Goede oude 
vriend van mij vorig jaar overleden aan 
corona. Binnen één week in coma en binnen 
een maand dood a.g.v. totaal verwoeste 
longen. Heb ingepakt nog afscheid van hem 
mogen nemen op de IC. Volgende dag de 
stekker eruit. Enorme lijdensweg voor 
nabestaanden. Gaat mij/ons (hopelijk) niet 
gebeuren. Safety first. Net als met de 
griepprik. Baat het niet, schaden doet het niet. 
Mijn mening. Moet iedereen zelf weten wat ie 
doet. Gevolgen zijn ook voor jezelf/naasten

Willem Elfrink 6 dagen geleden

Domme vermoedens gaan vaak gepaard met 
onwetendheid, maar dat weten we allemaal 
wel. Die onwetendheid erkennen en dan met 
feitelijke wetenschappelijke kennis het 
vermoeden onderbouwen tot een vaststaand 
feit is een heel ander verhaal. Een afkeer 
hebben van een Corona- vaccin terwijl 
uitgerekend wetenschappers die hierin 
gespecialiseerd zijn dit met klem aanraden, 
kan net zo goed óók op domme vermoedens 
gebaseerd zijn. Ik neem die prik dus gewoon.

Smulders 6 dagen geleden

zeker.....

Yoke de Jong 6 dagen geleden

ik wel

Vera de Jong 6 dagen geleden



Ja, natuurlijk! Door vaccineren komt mijn 
afweersysteem in actie, de juiste actie dus.

Annemarie McNish 6 dagen geleden

Ja, beter een prik dan Corona

J. Schottelndreier 6 dagen geleden

Ja prik.
Besmettelijke ziekte is een groepsding.
Er zijn kwetsbaren. Er zijn gezonde jongeren 
die vreselijke post-covid krijgen. 
De prik vermindert de kans dat ik anderen 
besmet. Niet 100%, maar alles helpt.
Beter dan mezelf helemaal isoleren. 
Dat zouden antivaxers kunnen doen als ze 
niet antisociaal willen zijn.

AJM van der Meer 6 dagen geleden

ga hem zeker halen

Jan Meijer 6 dagen geleden

Ja natuurlijk ga ik hem halen! Ik wil niemand 
besmetten en het zef ook niet krijgen. Ik ken 
behoorlijk wat mensen die corona hebben 
gehad en niet gevacinneerd waren en nu nog 
steeds klachten hebben. En ik heb alle 
vacinaties gehad en ben kerngezond.

Jos kuipers 6 dagen geleden

besteden jullie ook aandacht aan eventuele 
risico's die de prik kan geven???

csd post 6 dagen geleden

Ja zeker die ga ik halen ik heb ze allemaal 
gehad plus de griep prik er bij en sinds kort 
ook de pneukokken prik en voel mij kip lekker 
Csd Post

Jan Willem Roos 6 dagen geleden

Ja, ga de prik halen.

E. Lindhout 6 dagen geleden

2 Prikken gehad, Pfizer, de derde was een 
ander merk, daarna onverklaarbare haaruitval 
en andere problemen. Waarvan de dokter zei: 



toeval. Dat was geklets want niemand wist 
nog wat een Corona prik kon bewerkstelligen, 
ook een arts niet. Dus daarna geen prikken 
meer voor mij.

magda ninaber van eyben 6 dagen geleden

Ik ben tot nu toe aan corona ontsnapt en zal 
ook nu weer de boosterprik halen.

Anneke Bakker 6 dagen geleden

natuurlijk

M.E. Does 6 dagen geleden

E Does Het was mij al snel duidelijk dat deze 
"luchtweg infectie " snel muteerde net als bv 
griep. En dat je dan met je vaccin achter de 
kar aan loopt te rennen. Je laten behandelen 
als je niet heel erg ziek was, leek mij niet 
zinvol. 
Dit afgezien van het feit dat het vaccin nog in 
de "experimentele fase" zat. 
Gebruik je gezonde verstand ipv vanuit 
ongefundeerde angst te reageren. maar ik 
heb alle begrip voor hen die het wel namen. 
Laten wij vooral vanuit respect voor elkaar om 
blijven gaan!

Henk de Jong 6 dagen geleden

zeker ga il hem haalen

Harry Romijn 6 dagen geleden

Natuurlijk ga ik die prik halen. De kans op 
negatieve werking is een fractie van de 
negatieve werking van toch oplopen van een 
ernstige vorm van Covid-19.

Jolanda van Elk 6 dagen geleden

Geen haar op mijn hoofd! Zeker niet na het 
lezen van het oversterfte rapport. Heb de 
afgelopen jaren teveel prikschade om mij 
heen gezien.

Marinus Burger 6 dagen geleden

@René Berghuis er zijn mensen die nooit iets 
gemankeerd hebben en alle vaccins hebben 
gehaald hebben en nu last hebben van dichte 
oren, slijmontwikkeling, longproblemen etc. 



Men zou zeggen, dat komt door de Corona. 
Maar daar ben ik absoluut niet zeker van, heb 
medici in de familie/netwerk, welke ook hun 
twijfel uitspreken. En bij twijfel.....

Charles Goldenbeld 6 dagen geleden

Ja ik ga de boosterprik halen, 63, man.

Jan de Vries 6 dagen geleden

Ga hem halen

D. Verschoor 6 dagen geleden

Nee ik sla over ik heb jullie al corona gehad

van Schaik 6 dagen geleden

Ik ga de prik zeker wel halen. Heb een 
familielid verloren door covid dus weet ik wat 
het kan aanrichten. Niet verstandig om de 
prik over te slaan!

Gerda Zwart 6 dagen geleden

Nee, ik sla over 
Te onzeker middel vind ik nog steeds
64 jaar , vrouw

Marinus Burger 6 dagen geleden

Na de Corona zijn er gesprekken geweest met 
de verantwoordelijke vaccin verstrekkers en 
daar is in ieder geval uitgekomen dat er geen 
groeps-immuniteit mogelijk was.Ik ben niet 
tegen en niet voor maar waar ik wel tegen 
ben, zijn de mensen die het bangst zijn iets op 
te lopen omdat deze absoluut geen tolerantie 
hebben jegens die mensen die anders 
beslissen. Heeft ook niets te maken met "doe 
het voor je omgeving", je kiest zelf voor een 
prik en niet omdat een ander dat wilt, nog 
steeds eigen wil.

René Berghuis 6 dagen geleden

Zeker niet, ook niet eerder gedaan. Ik hoop 
dat degenen die het wel willen zich goed 
verdiepen in álle beschikbare informatie. En 
dan bedoel ik niet alleen de informatie van de 
overheid. De vaccinatie is zeker niet veilig en 
effectief gebleken. En je helpt al helemaal niet 
om anderen te beschermen, dat is ook allang 



bewezen. Áls je hem neemt doe je het alleen 
voor jezelf, en neem je de nodige risico's van 
vaccinatieschade op de koop toe.
Denk goed na en informeer jezelf goed!

Drs. J.th.M. Venmans 6 dagen geleden

Ik ga de coronaprik niet halen en heb de 
vorige prikken ook niet gehaald. Steeds weer 
duiken er nieuwe varianten op en daar ben je 
dan met je oude prik toch niet tegen 
beschermd. Ik ben in maart 2020 besmet en 
heb, denk ik, voldoende antistoffen. Zo niet, 
dan is dit ook geen ramp. Van al die 
bijwerkingen word je ook ziek. Dus liever niet.

H. Osinga 6 dagen geleden

Het experiment is al lang voorbij. Genoeg 
wetenschappelijk bewijs dat het werkt en 
veilig is. En ja, elk middel heeft af en toe een 
ongewenste bijwerking.
De mogelijke bijwerkingen van dit 
verkoudheidsvirus zijn erger. Daarom is 
voorkomen (vaccinatie) beter dan niets doen

Frency Dafnopoulou 6 dagen geleden

Ik heb de prikken vewust niet gehaald en ben 
blij dat ik dst niet gedaan heb... kijk om je 
heen hoeveel mensen er ziek zijn en zomaar 
neervallen...

Jeannet Petiet 6 dagen geleden

Toen niet, nu niet en later niet

Henk Jan de Looff 6 dagen geleden

Geen principieel bezwaar, maar het virus 
muteert zo snel dat je als je bij wil blijven 
misschien wel 4 tot 6 boosters per jaar moet 
halen.(Van Ranst op radio 1 vorig jaar 
september) Ik twijfel zeer.

Jan Qualm 6 dagen geleden

Natuurlijk. Stel dat je covid krijgt en last van je 
luchtwegen mij niet gewenst. aAlle 
vaccinaties heb ik al gehaald. Ook als je naar 
Turkije gaat moet je je laten vaccineren is een 
Aziatisch land. Dus waarom deze vaccinatie 
niet. Een prikje meer maakt niet uit.



Ger Van de Ruit 6 dagen geleden

Geen corona prikken meer voor mij. Ik heb er 
vijf gehad en zal wel genoeg antistoffen 
hebben verzameld. Onduidelijk is overigens 
wat de effecten zijn op de langere termijn van 
al die prikken. Wenselijk is nog meer 
onderzoek naar correlatie oversterfte en de 
Corona vaccinaties.

William Bodenham 6 dagen geleden

Absoluut geen vaccinatie voor mij nooit een 
gehad .. meerdere bekenden werden er 
doodziek van.. soms letterlijk soms figuurlijk 
.. ik werd 2x positief getest op corona, maar 
had nergens last van 😎

Zondag 6 dagen geleden

Dankbaar zijn dat de overheid miljarden voor 
ons heeft overgehad. In Brazilie gingen 
honderd duizenden mensen dood. Mochten 
het zelf uitzoeken. Als mensen kanker 
medicijnen krijgen gaan ze ook niet vragen 
wat er in zit. Dan hoor je ze niet. Wordt ook 
allang zelfde technieken gebruiktNiet 
iedereen heeft er voor gestudeerd onkunde 
alom.

cor Kuneken 6 dagen geleden

ik ga hem zeker halen.
voorkomen is beter dan genezen.

iman benschop 6 dagen geleden

Jawel

Jan Haasnoot 6 dagen geleden

Nooit gehaald en nooit van plan te halen. 
Mensen die zeggen wil geen gevaar zijn ? Je 
kon het ook nog krijgen en doorgeven bij 
vorige prikken. Nu data is gelekt dat prik wel 
degelijk nare bijwerkingen heeft is mijn 
mening bevestigd.
Walter de Korver

Hester Dam 6 dagen geleden

Nooit meer! Na de prik kreeg ik een 
hartinfarct, toeval zeker. Nooit klachten gehad 



en sindsdien ben ik hartpatiënt. Helaas kan ik 
niet bewijzen dat het door het vaccin komt, 
maar ga niet weer een risico nemen.

Linda van Maanen 6 dagen geleden

ik denk het wel ja

Odette Kusters 6 dagen geleden

Ik had de hoop dat ze de nieuwste van 
Novavax zouden inkopen maar helaas wordt 
dat nu HIPRA, onbegrijpelijk aangezien er 
over Novavax veel meer bekend is en dat 
vaccin prima zijn werkt doet. Mocht ik geen 
Novavax kunnen krijgen dan wordt het Pfizer. 
Alleen jammer dat we niet de laatste 
aangepaste versie krijgen maar de JN.1 
variant. De bijwerkingen waar velen bang voor 
zijn zoals o.a myocarditis, komen veel vaker 
voor bij CoVid, het is een multisysteem ziekte 
dus ja, ik ga zeker een prik halen.

D. Naumann 6 dagen geleden

Jazeker, zelfs als je toch ziek wordt zijn de 
effecten van de ziekte aanzienlijk minder. Na 
al die spuiten geef ik nog steeds geen licht in 
het donker, loop ook niet achteruit dus ik zou 
zeggen gewoon doen.

Joyce Gelderblom 6 dagen geleden

Zeker weten! Longcovid sinds de eerste golf, 
toen er nog geen vaccins waren. Ik wil 
absoluut niet het risico nemen om nog verder 
achteruit te gaan van een nieuwe besmetting. 
Dus haal de prik zo snel mogelijk.

lili BB 6 dagen geleden

Is er al onderzoek naar de oversterfte 
geweest na het starten van de prikjes, ? Nee. 
En nog zijn er nog mensen die zich vrijwillig 
laten injecteren metdit experiment

Dirk Merx 6 dagen geleden

Ik laat me niet uit over of ik wel of niet 
gevaccineerd ben. Daar gaat het mij niet om 
maar alle mensen die zeggen dat ze het doen 
om verspreiding te voorkomen en andere te 
beschermen leven schijnbaar al geruime tijd 
onder een baksteen. het is allang bewezen 



dat het niet beschermt hiertegen. Alleen voor 
jezelf zou het kunnen werken al is dat ook 
nog niet onomstotelijk bewezen. Je weet 
immers niet hoe erg je er aan toe zou zijn 
zonder vaccinatie, er is geen vergelijkend 
onderzoek gedaan.

Cees Grinwis 6 dagen geleden

Ja zeker doe ik mee

Marinus Burger 6 dagen geleden

Na de Corona zijn er gesprekken geweest met 
de verantwoordelijke vaccin verstrekkers en 
daar is in ieder geval uitgekomen dat er geen 
groeps-immuniteit mogelijk was.Ik ben niet 
tegen en niet voor maar waar ik wel tegen 
ben, zijn de mensen die het bangst zijn iets op 
te lopen omdat deze absoluut geen tolerantie 
hebben jegens die mensen die anders 
beslissen. Heeft ook niets te maken met "doe 
het voor je omgeving", je kiest zelf voor een 
prik en niet omdat een ander dat wilt, nog 
steeds eigen wil.

Sjoerd Jerrit de Vries 6 dagen geleden

Nee ik haal hem niet, nooit gedaan ook 
trouwens. En daar heb ik geen spijt van. Ik 
ken alleen mensen die spijt hebben de prik 
wèl te hebben gehaald. Ze voelen zich 
misleid, bedonderd. 
Ik vraag me wel af: als de prik niet voorkomt 
dat je besmet kunt worden en ook niet 
voorkomt dat je besmettelijk bent, wat 
boostert de booster dan?

Ad Engelvaart 6 dagen geleden

Zal zeker laten vaccineren. Geen enkele reden 
om dat niet te doen.

frans vullings 6 dagen geleden

NEE, nooit ik ben niet van plan om ziek te 
worden, bovendien als de regering zoveel 
druk legt op het nemen van vaccinaties door 
iemand uit te sluiten van de samenleving, kan 
men met de klompen aan voelen dat er iets 
mis is.
Vraag op de prik locatie maar eens om een 



BIJSLUITER dan kijken de prikkers alsof ze 
het in Keulen horen donderen.

Willem van den Broek 6 dagen geleden

ja ga de prik halen

Dre Kalkwarf 6 dagen geleden

Ik zie sommige reaguursels hier die zeggen, 
ondanks mijn voege vaccinaties toch covid 
gekregen. Dat kan, maar de vaccinaties 
zorgen er voor dat de ernst van de klacht 
beperkt wordt. Mensen die een griep prik 
halen kunnen ook griep krijgen. Succes allen 
met uw keuze.

Piet Smilde 6 dagen geleden

Veel mensen om mij heen na de vaccinaties 
ineens last van hartklachten of pijn in de 
gewrichten of ineens long covid. Ik schrok 
van hoeveel vrienden en kennissen. Mij niet 
gezien, helemaal dat de verantwoordelijkheid 
dus bij jezelf ligt en niets aan schade is te 
halen. Omdat vrijwillig is...

Rob de Haan 6 dagen geleden

nee. na die prikken nu constant snotterig en 
andere verkoudheidsverschijnselen die niet 
overgaan en waar ik eerder nooit last van had.

Rogier van Asperen 6 dagen geleden

Ik heb nog geen enkel coronavaccin 
genomen, en daar ben ik echt heel erg blij om. 
Ook nooit corona gehad, net zoals iedereen 
die ik ken die niet gevaccineerd is. Alle 
familieleden die wél een vaccin genomen 
hebben, zijn echt al 3 of 4 x ziek geweest van 
'corona'. .

Ben Groen 6 dagen geleden

Natuurlijk gaan wij die prik halen. Het helpt 
gewoon. En niet alleen voor jezelf maar ook 
voor de groepsimmuniteit.

Paul Loomans 6 dagen geleden



Eindelijk afgelopen met dat gezeik doir 
tegenstanders? Wie wil haalt er een en wie 
niet wil niet.

Theo Zeelen 6 dagen geleden

Nee die ga ik niet halen. Tijdens de corona tijd 
heb ik mijn abonnement op deze vaccinaties 
al opgezegd via email en daar heb ik per brief 
ook een bevestiging van gekregen vanuit het 
RIVM.

Lara KHorstmans 6 dagen geleden

Ik heb juist klachten van het ziek zijn 3x 
ondanks vaccinatie dus zou zonder nog erger 
ziektebeeld dus ergere klachten erns gegeven 
hebben dus.ik denk het wel dat ik m haal weer 
een keer.

Chris Gras 6 dagen geleden

Net als alle voorgaande prikken.

Mieke Woorts 6 dagen geleden

Van teveel mensen gehoord dat ze klachten 
overhielden na de vaccinatie. Tja het is nog 
steeds een experimenteel middel en je weet 
niet wat het op lange termijn doet. Ik heb me 
nog geen één keer laten vaccineren en ik voel 
me prima. Big farma is er bij gebaat dat 
mensen bang gemaakt worden. Als je je er 
verder in verdiept kom je erachter dat ons niet 
alles verteld wordt. Dus waar je ook voor 
kiest, neem niet alles klakkeloos aan wat 
verteld wordt in de reguliere media.

tanja jonker 6 dagen geleden

Ja echt wel. Wil niet weer ziek worden en van 
de prikken totaal geen last gehad.
Tanja jonker

Anne Raben 6 dagen geleden

Weet nog dat mensen de eerste gingen halen, 
doodsbang, maar ja, we willen op vakantie…. 
Ik heb me nooit laten verleiden tot deze 
prik(ken) en heb dus nooit die QR code 
gebruikt om ergens te komen. Hoop strijd om 
gehad en vriendschappen verloren! Maar nee, 
uiteraard sla ik ook deze even over….



cora Witbaard 6 dagen geleden

Cora Witbaard 
Ik ga hem net als alle voorgaande keren weer 
halen. Waarom zou ik anderen in gevaar 
brengen door dwars te doen.

Marja Berkhoff-de Weerd 6 dagen geleden

Nooit meer

Stam 6 dagen geleden

Ieder mens moet voor zichzelf de afweging 
maken om die prik te nemen of niet. Mijn 
allergoloog vond het een goed idee van mij 
om de prik niet te nemen. Ik had er gewoon 
geen goed gevoel bij met al mijn allergieën. Ik 
heb nu 3x corona gehad inclusief de FLIRT 
variant en voel me momenteel prima, ook 
wetende dat ik er afweerstoffen tegen 
opgebouwd heb.

Valerie Bleeker 6 dagen geleden

Ik ga hem halen. Voor mijzelf en kwetsbare 
ouderen waar ik mee werk. De afspraak staat 
al.

Saskia Berk-Merkestijn 6 dagen geleden

Ik werk elke dag met kwetsbare cliënten en 
die bescherm ik ook als ik een prik ga halen...

Eric van der Meer 6 dagen geleden

1e pfizer prik gaf mij een dikke bult op de 
plaats van prikken die er vandaag nog zit en 
nu een paar jaar later heb ik long covid met 
inspannings-astma en en berg andere 
klachten waardoor normaal funktioneren 
gewoon niet meer mogelijk is. Dus NEE ik zit 
niet op nóg meer ellende te wachten....

Fred Schepers 6 dagen geleden

Ja, natuurlijk! Voorkomen is beter dan 
genezen.

Gerard Sinon 6 dagen geleden

Ik heb 4 keer een vaccinatie gehaald en de 
griepprik en tot mijn verbazing onlangs toch 



de Flirt variant gekregen en best ziek van 
geweest. Dus nee ik ga hem niet meer halen. 
Ook mijn vader was gevaccineerd en kreeg 
corona. Ga je toch twijfelen over vaccins. 
Volgens mij krijg je het of krijg je het niet.

Maja Borg 6 dagen geleden

Ja hoor ik haal m gewoon weer. Heb er geen 
1 gemist, en heb nog geen corona gekregen. 
Wil geen risico lopen. Ben 63 en zwaar, dus ik 
zeg gewoon doen. En overal zitten risico’s aan 
verbonden. Heb de beelden gezien en 
verhalen gehoord hoe erg het kan zijn als je 
ziek word. Wil ik voor zijn.

ria doff 6 dagen geleden

nee,hoor ik heb er 2 gehad,vind ik meer dan 
genoeg

Yvonne Spronken 6 dagen geleden

absoluut niet.

Pascal de Graaf 6 dagen geleden

De oversterfte is niet tot weinig onderzocht, 
wereldwijd vallen er gezonde mensen neer, 
mensen met alle corona prikken worden om 
de haverklap ziek en hebben corona, dus nee 
ik heb er geen 1 en werk vanuit huis dus leef 
toch al geisoleerd

pierre thijssen 6 dagen geleden

Als je in de risicogroep zit ben je een rund als 
je met je lichaam stunt dus ik haal gewoon de 
prik ik heb astma

martijn huiskamp 6 dagen geleden

nee hoor zoveel vaccinatie slachtoffers 
gezien, ben ik heel erg van geschrokken, ook 
in je naast omgeving verschrikkelijk! 
myocarditis enz

Ed Mulder 6 dagen geleden

Peins er niet over. Heb er tot op heden geen 
enkele gehad en zie geen reden nu opeens 
van mening te veranderen.



Anoniem 6 dagen geleden

Ja hoor, kom maar op met die Corona prik. 
Mensen zeuren. Gaan ze naar een land waar 
speciale injecties voor vereist zijn, doen ze 
het wel en denken ze niet aan wat er in kan 
zitten. Maar een prik voor je gezondheid en 
die van je omgeving schijnt niet belangrijk te 
zijn. Het is al erg genoeg voor de mensen die 
wel willen maar door omstandigheden deze 
prik niet kunnen hebben. Nel Blaauwiekel

Alexander van Linschoten 6 dagen geleden

Afspraak al gemaakt! Als een vd weinige geen 
corona gehad, en wil graag zo houden. Vanuit 
omgeving gezien dat antivaxers meerdere 
malen corona hebben gehad, ook enkele die 
er slecht aan toe waren. Maar iedereen moet t 
zelf weten.

Eric Olivier 6 dagen geleden

Natuurlijk ga ik die prik halen!

Margreet Rijgersberg 6 dagen geleden

ik ben 72, heb astma. ga zeker de de 
vaccinatie halen. Haal ook ieder jaar de 
griepprik. wil mezelf zoveel mogelijk 
beschermen en ook anderen niet besmetten.

Hans Oost 6 dagen geleden

Nee haal geen prik. heb ik 4 jaar geleden ook 
niet gedaan. Als je een gezond mens bent heb 
je die prik niet nodig. kan me voorstellen dat 
kwetsbare mensen de prik wel halen.

A. Van Iersel 6 dagen geleden

ja hoor, gaan we weer op een priklocatie 
halen..we weten dat we daarna 20 uur appelig 
zijn maar daarna merk je er niks meer van. 
Moeten we doen om ons zelf en onze 
omgeving te beschermen en leefbaar te 
houden.

Jolanda Diana de wolf 6 dagen geleden

Nee, deze keer niet. Ik heb van de laatste 
prikken veel last van bijwerkingen gehad En 
daar heb ik geen trek meer in.



Jeroen Zwaan 6 dagen geleden

Nee ik heb de eerste twee gehaald om 
verschillende redenen maar ik moet er nu niet 
meer aan denken

Gaston Hestiat 6 dagen geleden

Aangezien ik me nog nooit zo beroerd heb 
gevoeld als toen ik Corona had, ga ik hem wel 
halen ja, van de voorgaande vaccinatie 
rondes had ik totaal geen last.

Netty ElSoudany-Bosklopper 6 dagen geleden

Ik heb eerlijk gezegd nog geen idee. Ligt er 
aan ik hem vlak bij huis kan halen of dat ik 
verder weg moet.

marianne kievit-vermeent 6 dagen geleden

Waarschijnlijk niet. Mijn schildklier die goed 
ingesteld was is helemaal van het padje en 
begint nu betere waarden te krijgen. De 
laatste prik had ik ook niet gehaald de overige 
prikken wel. Ik heb twee keer Corona gehad.

Peter Van den Boogaart 6 dagen geleden

Ik ben 69 en echtgenote van 77 met COPD. 
Tot nu hebben we alle prikken gehaald en de 
afspraak is al gemaakt. Die krijgen we in 
oktober.

Anton van Kemenade 6 dagen geleden

100 % zeker ! En iedereen mag daar wat van 
vinden.

Trudy van der Linden 6 dagen geleden

ja, ik ga hem zeker halen. Ik ben 76 en wil 
graag 100 worden.

MV de Rooy 6 dagen geleden

Geen haar op mijn hoofd. Volstrekt overbodig.

Fred van Willigen 6 dagen geleden

Natuurlijk haal ik deze booster weer.

Mark Evers 6 dagen geleden



Ik heb gelukkig nog geen enkele corona prik 
gehad en zal deze ook overslaan.

Ton leliveld 6 dagen geleden

Ha ha ha, dacht het niet. Je kan en kon mij 
niet wijsmaken dat in een paar maanden tijd 
een vaccin was ontwikkeld waar normaal 
jaren over wordt gedaan. Ik bedank. En de 
pandemie? Heb er nooit in geloofd.

Jan Meijer 6 dagen geleden

Ja natuurlijk net als de griepprik. Ik blijf 
hierdoor gezond en besmet niemand. 
Voorkomen is beter dan genezen en daarmee 
zogenaamd weerstand opbouwen.

Fred Out 6 dagen geleden

Wij denken erover na, of we deze prik gaan 
halen. Eerst zien wanneer de uitnodiging in de 
bus valt. Één keer ziek geweest van corona, 
liever niet meer het risico lopen.

Sjoerd Heijstek 6 dagen geleden

Ik dacht heel even dat dit een grap was.. Maar 
oke, het blijkt dus een serieuze vraag. Nee 
natuurlijk ga ik die niet meer halen, na alles 
wat er inmiddels bekend is, alle leugens die 
naar buiten zijn gekomen die ertoe hebben 
geleid dat we de vorige ronden onze prikjes 
hebben gehaald... Nee geen prik in een 
gezond lichaam, het schaad alleen maar, lees 
de bijwerkingen!!!

John mobylette 6 dagen geleden

Was een van de eerste met een covid 
besmetting in 2020 dat nooit meer! Ik haal 
deze prik!

Raf Hommels 6 dagen geleden

Nee, ben het vertrouwen kwijt. Elk voordeel 
heeft zijn nadeel. De nadelen worden 
professioneel onder het tapijt. geveegd.

Bart Mulder-van Kampen 6 dagen geleden

ik ga zeker de prik halen. ik neem geen enkel 
risico.



Karin Wehrmeijer 6 dagen geleden

Ben nog aan het bijkomen van de verplichte 
vorige...

R. de Heer 6 dagen geleden

NOOIT meer

Herman Lange 6 dagen geleden

Wat zijn nu precies de bijwerkingen van dit 
experimentele vaccin? Waarom mocht 
niemand kritiek hebben op het vaccin en het 
vaccineren?

Adrie Bellaart 6 dagen geleden

Nee ik heb er 4 gehad en bij alle vier doodziek 
van geweest, dus ik pas.

astrid Oudshoorn 6 dagen geleden

Nee niet meer, heb er nu 4 gehad, laten ze nu 
de jeugd maar inenten die veel bezoeken 
brengen aan festivals etc

Shanna Everloo 6 dagen geleden

Absoluut niet :) 
Net nog corona gehad, beetje koortsig enzo 
maar verder prima. 
Ieder z’n ding!

Andre de Jong 6 dagen geleden

Hahahaha ik ben nog niet vergeten dat 
ongevaccineerden compleet werden 
uitgesloten van de samenleving!

J. Bobeldijk 6 dagen geleden

Nee, ik houd mijn afweersysteem ' natuurlijk'. 
Heb de vorige rondes ook overgeslagen, ook 
geen griepprik. Zelfs geen gevaccineerd bloed 
of organen. Ik ga liever 'gewoon' dood dan dat 
ik een oversterfte geval wordt.

Nel Kalkkman 6 dagen geleden

wat is wijsheid maar mijn gevoel zeg NEE. Ik 
doe niet meer mee ook geen griepprik .de 
eerste 2 min of meer door je strot en door 



geduwd en danook niet mogen kiezen welke 
je kreeg nee geef mijn portie maar aan de 
Jonge ik sla over kalkman

Erik Groeneweg 6 dagen geleden

Nee nooit meer vertrouw het voor geen meter

Frans Heu 6 dagen geleden

Jazeker!

Barry Schouten 6 dagen geleden

Nee! Nooit gedaan ook en het is schandalig 
of ronduit crimineel dat ze na al die bekend 
geworden negatieve risico's nu gewoon weer 
doorgaan met vaccineren.

Feline Hermans 6 dagen geleden

Nee, wij zijn wakker. Niemand in mijn familie 
neemt het. Zelfs mijn moeder van 90 niet. Ze 
heeft Corona gehad en doet het nog hoor. Als 
ze de prik had gehad op zeker niet.

Willem Meijst 6 dagen geleden

Zeker weten

gordon blokland 6 dagen geleden

Nooit gaat dat gebeuren, ook nog nooit een 
griepprik gehaald.

Casper Grootenhuis 6 dagen geleden

nooit een gehad, en ga er ook nooit een 
nemen. allemaal bangmakerij.

Erica de Groot 6 dagen geleden

Ik ben niet vergeten dat ik nergens in mocht 
en wat er allemaal tegen me gezegd is. Dat 
betekent dus ook dat ik verwacht dat jullie 
allemaal voor je booster gaan. Je doet het 
voor jezelf en een ander. Gewoon halen dus!

agnes van drongelen 6 dagen geleden

nooit 1 prik gehaald geen corona en geen 
griepprik nooit ziek



Evert De Regt 6 dagen geleden

nee, al genoeg geprikt en toch Covid gehad. 
weggegooid geld.

Ruud Baz 6 dagen geleden

Ruud. 
Ja ik ga hem halen dit wordt dan nummer 6 
maar vanaf prik 1 heb ik nooit geen griep 
meer gehad. 
En komt er weer een pandemie wat er wel 
naar uitziet zoals iedereen leeft ben ik net een 
beetje beter beschermd. 
En ik wordt er niet ziek van in tegenstelling tot 
mijn vrouw die is echt een week stront ziek 
maar ze haalt hem ook maar dan wel uit 
medische noodzaak.

Freddy Van den Bos 6 dagen geleden

Nee hoeft van mij niet meer

Marja Schreuder 6 dagen geleden

Ja, zeker weten!

Ger Poels 6 dagen geleden

Neen, durf niet meer, nog steeds spijt van 
boosterprik waar ik doodziek van werd en dat 
is niet meer goed hersteld.

Hans Melis 6 dagen geleden

Maar mocht u het desondanks toch echt 
willen weten , ik ga m'n 'prik' halen want ik doe 
mezelf én mijn medemens er geen kwaad 
mee en het heeft me de afgelopen jaren goed
beschermd en het is oprecht heel vervelend te 
lezen dat er meerdere lezers slechte er-
ervaringen met de Coronavactinatie hebben 
gehad maar dat kan je onze overheid niet 
verwijten en wees blij dat ze ons een 
(vrijwillige en kosteloze ! ) mogelijkheid 
aanbieden...

Hans Willink 6 dagen geleden

ik ben heel kwetsbaar, dus neem het vaccin 
absoluut wel! De visie: 'Als je een gezond lijf 
hebt, mag je ook wel een keer goed ziek zijn. 
Goed voor de weerstand' begrijp ik wel. Alleen 



kun je dan anderen besmetten, als je zelf nog 
niet weet dat je de ziekte hebt. Corona 
bestrijden we samen en ik ben je 
onvoorstelbaar dankbaar, als je mij en mijn 
lotgenoten helpt.

jan van grootel 6 dagen geleden

Nee , ik ga die prik niet halen sterker nog ik 
heb er geen enkele gehad.

Jemy Keijzer 6 dagen geleden

Ik zou wel willen en moeten vanwege mijn 
gezondheidssituatie maar ik kan niet,want ik 
heb geen digID,en ja ik ben Nederlander.

imka smit 6 dagen geleden

ik twijfel. 5 x gehaald, 2x corona 
gehad..misschien als ik het niet gehaald had 
dat ik nog zieker was geweest..

Anoniem 6 dagen geleden

Robert van Bergen
Ik denk er niet over. De kans op bijwerkingen 
is mij veel te groot.
Del huidige oversterfte is nog onvoldoende 
onderzocht om mij te overtuigen dat ik weer 
een mnra based vaccin ga nemen.

Wilco Smorenburg 6 dagen geleden

Ja tuurlijk! Waarom niet? Als ik hiermee 
mijzelf en mijn omgeving een iets betere kans 
geeft om niet besmet of niet ziek te worden, 
dan doe ik dat.
Ook omdat ik geloof in de wetenschap en niet 
in sprookjes en complottheorieën

Bob Molling 6 dagen geleden

Ja..denk het wel. Heb van de vorige prikken 
totaal geen last gehad.

Michael de Vries 6 dagen geleden

Ik heb astma en chronische bronchitis en krijg 
al jarenlang de griepprik. Ik heb ook alle covid-
prikken en boosters gehaald. Dus deze kan er 
ook nog wel bij.
Ik heb er ook nooit last van gehad, behalve 
enkele dagen een beurse plek en wat 



spierpijn.
Michael de Vries

Tjeu Ziellemans 6 dagen geleden

Natuurlijk haal ik mijn coronaperiode op. Mijn 
leeftijd is 77 en gezondheid is kwetsbaar en ik 
heb kleinkinderen die wel blootgesteld zijn 
(geweest) aan de coronavarianten. Voor een 
enigszins sociaal leven ga ik dus voor de 
vervolgprik.

Michael Denekamp 6 dagen geleden

Heb er nog nooit 1 gehaald. Dus deze ook 
niet. Met de griepprik ook al jaren geleden 
gestopt.

Marian van der Linden 6 dagen geleden

Nee, gestopt met vaccinaties na de eerste 
booster, waarvan ik erge hartkloppingen 
kreeg.. Meteen klaar ermee.

A Teunissen 6 dagen geleden

ja ik ga de corona vaccinatie halen. Ter 
bescherming van mijzelf en mijn medemens. 
Ik werk in de zorg. Ik zie collega's die nog 
steeds niet kunnen werken, tgv covid 19. 
Bescherm de kwetsbare mensen.

harm borger 6 dagen geleden

Nee ik ga niet meer heb het gehad hiermee

john dillewaard 6 dagen geleden

nooit gehaald en zal nu ook niet halen

Dave Blans 6 dagen geleden

nee hoor zoveel vaccinatie slachtoffers 
gezien, ben ik heel erg van geschrokken, ook 
in je naast omgeving verschrikkelijk! 
myocarditis enz

Louise Prentice 6 dagen geleden

Absoluut niet,ben er helemaal klaar mee.

Peter Meijs 6 dagen geleden



werkt toch niet, verdienmodel voor 
pharmaceuten

Linda Elvers 6 dagen geleden

Nee toen niet en nu niet en in de toekomst 
ook niet!

Beppie Timmermans 6 dagen geleden

Jazeker wel, wil niet ziek worden.

Ingrid Houfaty 6 dagen geleden

Ik heb ze allemaal gehaald vanaf het 
begin;deze dus ook.

Klazina Hoek 6 dagen geleden

nee ik kon hem krijgen en mocht hem niet van 
mijn huisarts omdat ik een tia had gehad en 
de kans groot was om er nog een te krijgen. 
ze zit net meer nu . heb het twee keer gehad 
die zgn corona oftewel een zware griep zo 
voelde het.

Adriaan Kluinhaar 6 dagen geleden

Jazeker. Alle coronaprikken en boosters 
gehad, niet ziek geworden en dus ook deze ga 
ik weer halen. (Net als de griepprik en ook al 
jaren geen griep gehad).

P.J. Toneato 6 dagen geleden

Ik heb er al 5,nu op naar nummer 6

Richard van der Kruijk 6 dagen geleden

Ik sla over. Ik werd veel te ziek na eerdere 
corona vaccinaties.

Jari Litmanen 6 dagen geleden

nooit een corona prik gehad dat blijft ook zo.

Gerrit Lagendijk 6 dagen geleden

ja zeker

K. Brouwer 6 dagen geleden



ik ga niet op vakantie naar landen waarvoor ik 
een vaccinatie nodig heb. Wordt al ziek van 
een antibioticakuur. ik durf niet.

Dirk Dalebout 6 dagen geleden

Nee Ben al geruime tijd hartpatiënt heb nog 
nooit een corona vaccinatie gehaald en heb 
ook nog nooit Corona gehad dus haal het nu 
ook niet nooit niet

Hans van Heusden 6 dagen geleden

een wetenschappelijk onderzoek naar de 
effectiviteit van de corona-vaccins is tnt nog 
niet uitgevoerd en dat is niet zonder reden.

Ben Roest 6 dagen geleden

natuurlijk meteen.

Van Rossum 6 dagen geleden

Liefde vrijheid geen dictatuur ik haal mijn 
Prikkie en doe niet zuur.Heb mijn Feesbook 
research gedaan en ik neem ook mijn 
biologische paprika voor de weerstand.Bij de 
eerste covid lag mijn zwager 9 dagen in coma 
op zijn buik aan slang.Is nu nog van het pad 
af.

Bea de Bruin-Bijl 6 dagen geleden

Jazeker, de afspraak staat al!

ria doff 6 dagen geleden

nee hoor,ga ik niet doen,heb er 2 gehad,tis wel 
goed zo

Stef Pronk 6 dagen geleden

Alle prikken tegen het virus al gehad en neem 
ook wel de nieuwste Van wegen de 
klimaatverandering En toenemende warmte is 
het niet onwaarschijnlijk dat er meer prikken 
worden gegeven Bv tegen ziekmakende 
insecten vanuit tropische. En sub tropische 
gebieden die naar Nederland komen en zich 
misschien ook kunnen vestigen ,ook het 
gevaar van de toenemende immigranten 
vanuit buitenland. Naar Nederland brengt het 
gevaar van epidemieën Met zich mee



Caroline Rozema 6 dagen geleden

Nee, ondanks dat ik open hart operatie heb 
gehad en borstkanker en bestralingen en alle 
corona vaccinaties heb gehaald, ben ik er nu 
een keer helemaal klaar mee.
Het is goed zo.

hans griot 6 dagen geleden

Zeker halen, net als de griep prik.

Janny Boekhoff 6 dagen geleden

ik zal hem halen.voor mij zelf dat ik de 
mensen niet aansteek.ik ben 82 jaar

Dees Trugg 6 dagen geleden

Ga hem alleen halen als ik hem in de buurt 
kan krijgen!

willem vuijk 6 dagen geleden

Laat maar, ik heb alle prikken gehaald en heb 
ondertussen 8 keer corona gehad in al zijn 
hevigheid. Kortom ik heb me vol laten 
pompen met allerlei zooi met weinig effect.

John Kragten 6 dagen geleden

Nooit meer!!! Heb zoveel 
gezondheidsproblemen sinds de vorige.

Michelle Oudejans 6 dagen geleden

Nee, heb alleen de eerste 3 toen gehaald 
maar vind het nu net zoals de griepprik: onzin

Teije Stoffers 6 dagen geleden

Ik heb tot nu toe geen enkele prik gehad en 
zal er ook nooit eentje nemen.

Sue van Gemeren-Cody 6 dagen geleden

nee echt niet meer!

Annemarie Kerkhof 6 dagen geleden



Ik denk het niet, ben na de laatste prik zo ziek 
geweest en veel last van de prikplek gehad, 
sla maar ff over.

Frank de Meer 6 dagen geleden

nee hoezo een griepprik hoef ik ook niet.Als je 
een gezond lijf heb mag je ook wel een keer 
goed ziek zijn goed voor de WEERSTAND!!!!!@

Ronald Van Rossum 6 dagen geleden

ja hoor, net als ieder jaar de griepprik. Vrijwel 
nooit ziek. werkt prima

Martin Hermes 6 dagen geleden

ja ik ga de prik halen !

Jeroen Geurtsen 6 dagen geleden

Ja!! Ik ga 'm zeker halen. Ik heb collega's die 
long probleem opgelopen hebben, maar ik 
heb het dankzij de injecties nooit gehad. Dus 
ik ga er graag mee door. Het houdt me veilig!!!

R.A Vuuren 6 dagen geleden

Heb er 3 gehad anders kon ik niet vliegen 
voor mijn werk, dus min of meer verplicht 
toendertijd. Nu neem ik ze niet meer. teveel 
wantrouwen richting de farmaceutische 
industrie en het WHO.

Harry Worp 6 dagen geleden

NEE!. Gelukkig het het een vrije keuze. 
Helemaal prima als mensen hem wel nemen 
op basis van eigen beslissing en 
overwegingen.
Ik kies voor nee vanwege de bekende en 
onbekende bijwerkingen en vertrouw op mn 
eigen weerstand, net als bij andere virussen.

Chris van Veluw 6 dagen geleden

Never nooit meer. Ternauwernood aan een 
ramp ontsnapt van die moderna troep. 1 prik 
was voldoende om me 14 dagen 
verschrikkelijke pijnen te bezorgen. Dan maar 
nergens mogen komen. Wat een rotzooi is het

Willem Preesman 6 dagen geleden



Ik heb 4 prikken gehad en inmiddels heb ik 9x 
corona gehad ben nu net herstellende van de 
laatste ronde ik ga echt geen enkele prik meer 
halen ben er echt helemaal klaar mee en al 
helemaal met de reactie van mensen als ze 
horen dat je het weer hebt moet je je bijna 
schuldig voelen dat je thuis bent om ziek te 
zijn want ja zelfs in de zorg mag je gewoon 
werken

Truus Smits 6 dagen geleden

Geen moment van twijfel, ga ik zeker niet 
laten zetten! En gelukkig kan een ieder dat 
voor zichzelf beslissen.

G. van der Hoeven 6 dagen geleden

Jem valkenburg: zo is dat en ik begrijp 
überhaupt niet dat zo'n onderwerp weer op de 
rol komt...

a Pool 6 dagen geleden

Natuurlijk prik halen. Bescherm jezelf en 
anderen! A.Pool

Ron Offerman 6 dagen geleden

Nee, er werd gezegd dat het eenmalig zou 
zijn, en die eenmalig is drie keer geworden. 
Dus deze sla ik over.

Marianne Haverkamp 6 dagen geleden

Nee, een maand na de laatste prik kreeg ik 
een herseninfarct. Toeval? 
Ik durf niet meer.

JMA van Kan 6 dagen geleden

Ja zeker weten! Twijfel niet aan de beste 
bedoelingen om bij eventueel het krijgen van 
Corona dit een milde variant zal zijn. Ik ga 
voor die zekerheid. Het lijkt me beter te 
voorkomen dat men je moet behandelen op 
IC. Neem aan dat daar dan echt veel ‘troep’ 
wordt gebruikt om te proberen je leven te 
redden. Heel goed dat er een IC is, maar dan 
neem ik liever toch nog maar voor de 
zekerheid een prik.

esther loggen 6 dagen geleden



Nee. Toen niet. Nu niet en nooit niet.

Henk Verburg 6 dagen geleden

Zeer zeker wel! Maar... vrijheid, blijheid. 
Garantie dat alles goed gaat heb je niet. Net 
zomin dat je het toch niet krijgt 
omdat....whatever. Garantie krijg je op 
stofzuigers.

Cees Schouten 6 dagen geleden

No way, heb er vier gehad, zoveel shit gelezen, 
ik begin er niet meer aan.

jem Valkenburg 7 dagen geleden

het is eigenlijk heel simpel, degenen die 
willen, halen de prik. Die niet willen, halen de 
prik niet. Discussie is overbodig. ieder zijn 
ding.

Andre de Jong 7 dagen geleden

Hahahaha ik ben nog niet vergeten dat 
ongevaccineerden compleet werden 
uitgesloten van de samenleving!

Robert Ernst Berhitoe 7 dagen geleden

Ja, ga hem weer halen. Ben 75 jr. Geeft een 
beschermend gevoel en nooit covid gehad. 
Wil het ook nooit krijgen!

Wim Gijsbertse 7 dagen geleden

Zeker, kanker-hart en transplantatie patiënt. 
Dus ik let heel goed op mijn zelf

Mario Van der Sluis 7 dagen geleden

ga niet die prik meer halen. 6 van de vorige 
editie vindt ik wel genoeg.

Bert Krijger 7 dagen geleden

Heb voor de zekerheid tot nog toe alle 
injecties gekregen. Daar ga ik mee door want 
heb ondanks meerdere besmettingen geen 
ziekte gehad

Bianca Vermeulen 7 dagen geleden



Nee, zeker niet. Toen niet, nu niet, nooit niet. 
Ik bescherm mezelf met gezond, natuurlijk en 
onbewerkt voedsel. Fasten op z’n tijd en 
dagelijks sporten. Ik vertrouw meer op mijn 
eigen lichaam dan big pharma

W.J. Franken Franken 7 dagen geleden

Neen, wij nemen nu echt geen prik meer. 
Hebben alle andere geaccepteerd, maar nu 
niet meer. Het is volgens mij gewoon iets wat 
ze je willen verplichten voor de medemens. 
Jammer, maar dan moeten ze eerst eens 
gaan praten met de ‘geloofs-weigeraars’. 
Naar ieder moet voor zichzelf beslissen. 
Succes ermee

Marlou Van der Meer 7 dagen geleden

Ik ben er nog nooit voor gezwicht en dat gaat 
ook never nooit gebeuren . 
Wat het allerbeste medicijn is?? Dat is iedere 
dag werken aan je fysieke en mentale 
gezondheid 😉.

Koos de Groot 7 dagen geleden

Jazeker, in september 2020 Covid 
"opgelopen". Vóór de vaccinaties dus. 6 
weken goed ziek geweest, totaal 4 maanden 
mee zoet geweest. Angstige tijd voor een 
alleenstaande!
Wil ik dus nooit meer meemaken. nu 63 jaar, 
alle vaccinaties genomen en gezond.

Aart Lodder Sr 7 dagen geleden

Ja, ik ben 92 jaar en neem geen risico om 
COVID te krijgen door geen vaccinatie te 
halen.

Ad Schoofs 7 dagen geleden

Veel bijwerkingen gehad van vaccinaties. Nu 
nooit weer

A.H. Westerman 7 dagen geleden

Ja natuurlijk haal ik die prik, ben zuinig op 
mijzelf

Jeroen Blaauw 7 dagen geleden



Nee zeker niet laat mij niet langer voor de gek 
houden!

Nel van der Harst 7 dagen geleden

Nou echt ik peins er niet over om weer zo,n 
prik te nemen ik neem ook nooit een griep 
prik want ik heb nooit Griep en het is alleen 
maar geldverslinderij ze sporen hier niet meer!

Chris Kevenaar 7 dagen geleden

nee bij vorige booster prik heeft de prikker 
verkeerd geprikt en mijn vrouw kreeg een 
bloedprop in haar arm

Jan Egas 7 dagen geleden

ik ben 71 jaar. jaren geleden ben ik ziek 
geworden na de griepprik. daarna nooit meer 
gehaald en nooit ziek geweest. ik ben bang 
dat hetzelfde gebeurt met de Corona prik. ik 
heb de eerste twee gehad, daarna Corona. 
geen derde prik, geen boost. watcis wijsheid?

Ronald van der Wurff 7 dagen geleden

ja, ik haal de prik

Hennie van Randwijk 7 dagen geleden

wij gaan hem zeker halen. Veiligheid voor 
alles!

Mirjam Gba Van Dalen 7 dagen geleden

Nee want heb sinds de laatste prik 
chronische slijmvliesontsteking in mijn keel 
en hoest dit steeds op. Heb gesproken met 
een arts en die zei dat dit dus 1 van de 
bijwerkingen is waar niet over gesproken 
wordt

M. Zeeman 7 dagen geleden

NEE..

E K Kon 7 dagen geleden

De 6e ga ook ik halen

Milko Kliemert 7 dagen geleden



Nooit gehaald en ga het ook nooit doen, 
nergens voor nodig om iedereen zo'n prik te 
geven. Iedereen heeft een ander DNA en 
reageren anders op zowel de prik als de ziekte

Gil Ros 7 dagen geleden

Respect voor Iedereen die het Wel Doet , 
maar ik doe Het Zeker Niet...Maar heb niks 
tegen getest worden.... in de Corona periode 
werd ik , door mn Internationaal Werk , heel 
vaak getest....en heb op " vuurhaard en " 
gezeten met 23 positieve gevallen in 
4weken......En Al mijn Testen waren Negatief 
✌✌✌

Ruud Akkerman 7 dagen geleden

Ik voel er niet veel voor, gewoon griepje

Andre Klooster À 7 dagen geleden

Na de eerste vaccinatie van Astrazenica veel 
klachten ondervonden, longembolie, veel 
onderzoeken heeft het nog zin om te 
vaccineren.
Een arts zei: wellicht waren er meer dodelijke 
ongevallen geweest als we het niet hadden 
gedaan, met andere woorden je hebt gewoon 
pech gehad door vaccineren.

Mavada van Dam 7 dagen geleden

zeker, ik werk als tandartsassistente en zit 
20cm boven een mondje + de aerosol in de 
ruimtes, ik heb een oude moeder van 90 jaar 
dus voel mij verplicht om hem te nemen om 
iedereen gezond te houden.

chritien vries 7 dagen geleden

Ik ga zeker geen prik meer halen. Heb nog 
nooit griep gehad of de symptomen. Er 
sijpelen steeds meer verhalen over de vorige 
vaccins door en ik voelde me de vorige keer 
echt verplicht om te doen. Dat is voorbij. Ik 
laat me nooit meer zoiets aanpraten

Pauline Prommenschenckel 7 dagen geleden

Ik wel, ik heb nu 2x corona gehad en ben er 
erg ziek van geweest. Ook achteraf, alsof mijn 



hele immuunsysteem was gewist, constant 
ziek. Dus nu een prik en kijken of dat uitmaakt.

Theo Van de Vijver 7 dagen geleden

ik ga hem zeker halen. Er worden niet voor 
niets honderden miljoenen in een nieuw 
vaccin gestoken. Men verwacht dus iets en 
het is prioriteit de zorg te ontlasten.

Gerard Dam 7 dagen geleden

Natuurlijk haal ik hem.

A Vis 7 dagen geleden

Nee absoluut niet, ben geen complotdenker, 
maar er is en wordt teveel verzwegen.

D. Lohnen 7 dagen geleden

Zeer zeker ga ik hem halen! Even een 
opfrissertje en je bent weer een stuk beter 
beschermd. No-brainer, ik heb de afspraak al 
staan. Iedereen mag een eigen mening 
hebben en laten we vooral respectvol in 
gesprek blijven met elkaar, maar ik ben blij 
dat ik een afspraak heb.

Piet Langeslag 7 dagen geleden

niet nodig. met een eerste prik jaren geleden 
heb je al wat opgebouwd.

ANNE van der Weide 7 dagen geleden

Zeker niet, gezien de bijwerkingen, die ernstig 
kunnen zijn, lijkt mij het middel erger dan de 
kwaal.

Edwin van Os 7 dagen geleden

Zeer zeker NIET! Geen troep in mijn lijf!

T Kooiman 7 dagen geleden

Ja zeker haal ik die prik weer 🤗 
En iedereen moet doen wat die beste voor 
zich zelf vind!

Anita Berg 7 dagen geleden



Beslist niet. Nooit gedaan en nooit ziek 
geweest. 4 keer positief getest zonder 
klachten

Diana Bosters 7 dagen geleden

jazeker

Leen Mank 7 dagen geleden

geen vaccin dan ook niet zeuren

David Barissa 7 dagen geleden

Na vier keer geprikt te zijn vind ik het wel zo 
voldoende. Nu maar de de mensen die nooit 
een vaccin hebben genomen moeten maar 
gevaccineerd worden

Peter Kortekaas 7 dagen geleden

Jazeker, ik ga hem zeker halen, laat mijn 
immuunsysteem graag weer even trainen. 
Iedereen moet het maar lekker zelf weten, 
alleen niet zeuren als je toch serieus ziek 
wordt.

Boer 7 dagen geleden

ja, ik ga voor de volgende coronaprik

J.J.M. Ploeg neumann 7 dagen geleden

Absoluut niet. Toen niet en nooit, ook geen 
griepinjectie. Longontsteking of covid kun je 
desondanks toch wel krijgen, dus voor ons 
zeker niet! Wij hebben ons nooit bang laten 
maken.

hans De wit 7 dagen geleden

nee ik haal de prik niet

Nellie Mesman 7 dagen geleden

ik ga de vaccinatie absoluut niet halen ,ook 
vorig jaar niet gedaqn

G.J. Van Es 7 dagen geleden

Ja ik ga hem halen,heb tot nu toe nog geen 
corona gehad,wel 5x gevaccineerd🤙



Peter Bruins 7 dagen geleden

Nee. Heb meerdere keren corona gehad. De 
eerste keer flinke longklachten gehad, maar 
gelukkig niets aan overgehouden en ook weer 
niet zo ernstig dat ik naar het ziekenhuis 
moest. Mijn collega had minder geluk helaas 
en moest jarenlang revalideren.
De andere keren was het niets meer dan een 
griepje 2.0. Ik sla dus over.

Marianne Oudshoorn 7 dagen geleden

Echt niet.

S. van der Meer 7 dagen geleden

Heb destijds de vaccinatie en booster 
gehaald. Inmiddels ook vast wel één of meer 
besmettingen opgelopen waar ik niet bijster 
ziek van ben geweest. Mijn lichaam is 
inmiddels bekend met het virus. Alhoewel ik 
wel in de "doelgroep" val, ga ik hem niet halen 
netzomin ik de griepprik ga halen. Ik reageer 
niet bijster heftig op virusbesmettingen van 
de luchtwegen en vindt daarom nog meer 
vaccinatie momenteel (nog) niet nodig.

Louisette Schepers 7 dagen geleden

Nee, heb 3 vaccinaties gehad en laatste 
herhaling ook al laten lopen. Vorig jaar 
hartinfarct gehad en nu dus hartpatiënt. Ik ga 
geen directe link leggen met de vaccinatie, 
maar ik slik nu zoveel medicijnen, vind het wel 
even genoeg zo.

Jan Rorsch nl 7 dagen geleden

Nee, absoluut niet.

Monique Franken 7 dagen geleden

o das een makkelijk .NEE

Klooster 7 dagen geleden

afspraak is al gemaakt. ik ben geen gekke 
henkie. zoveel infecties en vorig jaar niet 
gedaan en ja hoor. 1 week strond ziek. beter 
prikken en klaar. griepprik niet. dank je wel. is 
anti virus van afgelopen periode. en als 
mensen de vaccinatie niet wille? hun keus, 



maar hoop ik van harte dat je niet ziek word. 
kan licht zijn of je laatste infectie zijn dus 
jullie keus. onze keus is... jawel.

Klaas van Elburg 7 dagen geleden

ik ga deze zeker halen

Tilly Smidt 7 dagen geleden

Ik ga deze prik echt niet halen!

R. Tadema 7 dagen geleden

Corona, wat is dat? En doorrrr

ed Van den boogert 7 dagen geleden

Nee nee en nogmaals nee ( 69 jaar )

M Neder 7 dagen geleden

Nee bedankt, een vaccin dat niet volledig 
getest is maar wel overal snel doorheen vliegt 
kan nooit betrouwbaar zijn. Ik sla lekker over, 
ben benieuwd wat voor bijwerkingen mensen 
straks krijgen….

WWW Groen 7 dagen geleden

Ben nog te jong, anders zeker wel.

W. Brand 7 dagen geleden

Ja ik ga hem wel halen.

Diny van den Enden 7 dagen geleden

Ik ga die coronaprik niet halen

Koos kessels 7 dagen geleden

Waarom zou ik het niet doen!!

Sjoerd Jerrit de Vries 7 dagen geleden

Het is gebleken dat de vaccinatie niet 
voorkomt dat je covid krijgt, ook voorkomt het 
verspreiding. Vraag: wat boost de booster 
dan?

marjo Warrink 7 dagen geleden



of je het doet of niet....fantastisch dat je t 
mag!

Johanna Huis in 't Veld 7 dagen geleden

Ik sta vooraan! Ik ga hem zeker halen. Alle 
vaccinaties gehad en vorig jaar oktober kreeg 
ik voor de eerste keer Corona. Behoorlijk ziek 
geweest. De afspraak voor de prik was 
gemaakt maar die kreeg ik niet. Er moet drie 
maanden tussen zitten . En toen kon ik geen 
vaccinatie meer krijgen. Ik ben 69 jaar en heb 
astma. Ik ben blij met een nieuwe ronde 
vaccinatie.

Marion van Kessel 7 dagen geleden

Natuurlijk ga ik; ben ernstig ziek maar 
Corona? Nee dat niet.

John Wouters 7 dagen geleden

Ja hoor ik ga het weer halen. Wel zo 
verstandig en meer voor dan nadelen

Yolanda Meijer 7 dagen geleden

Ja als chronisch zieke zie ik het hetzelfde als 
de griepprik. Mocht ik dan ziek worden, hoop 
ik dat het verloop milder is. Zoniet, heb ik er 
voor m'n gevoel wel wat aan gedaan.

Jeroen Claessen 7 dagen geleden

Nee, echt niet. Ik werd uitgemaakt voor "gek" 
en "wappie" toen ik mij niet liet vaccineren. 
Diezelfde mensen namen 10 prikken en 
kregen 11x corona. Degenen die hun ongelijk 
konden toegeven, nemen nu geen vaccinatie 
meer. Degenen die hun ongelijk niet konden 
toegeven willen het opeens niet meer over 
corona met mij hebben terwijl zij eerst nog zo 
graag in discussie gingen... Bijzonder.

Martin de Wolff 7 dagen geleden

Ik ontmoet door mijn werk als taxi chauffeur 
dagelijks veel mensen. Alleen al daarom haal 
ik de prik weer.

Harry Bakker 7 dagen geleden

Natuurlijk, de vorige prikken hebben me prima 
beschermd nooit ziek geweest. Prima combi 



met de griep prik. Zonder afspraak in de pop-
up van het ziekenhuis. Helemaal top.

Paulien Kerkhof-vermaat 7 dagen geleden

Nee ben er een beetje klaar mee. Kan me 
voorstellen als je een zwakke gezondheid 
hebt dat je dit doet net als het halen van de 
griepprik. 
Maar als ik ziek ben blijf ik thuis en met een 
beetje gesnotter gewoon aan de slag

Peet Schenk 7 dagen geleden

ja natuurlijk ga ik hem halen

Edward van Dijk 7 dagen geleden

ja die prik haal ik ieder jaar, zelfbescherming 
tegen ernstig ziek worden.

koen michel 7 dagen geleden

ik heb 10! nachten niet geslapen. terwijl ik 
normaal gesproken slaap als een is binnen 2 
minuten. Ook hele vage andere klachten. 
Daarnaast ben ik 40 jaar oud en nog niet in 
een risicogroep. Denk niet dat ik het doe.

Margot Visser 7 dagen geleden

Nee, slechte ervaring met vorige keren

Willem van Putten 7 dagen geleden

Uiteraard halen wij de prik. Wie wil er - al is 
het risico nu kleiner - op zijn buik op de IC 
belanden ?
Of long covid krijgen ?
Zeker als je een fragiele gezondheid 
hebt….dóen !!

Caro Brandse 7 dagen geleden

Ook wij gaan hem halen

graa�and 7 dagen geleden

Ja, ga hem halen, behoor tot de risico groep, 
dus fijn dat dat kan.

Hendrik Romkes 7 dagen geleden



toen niet en nu ook niet

Jan de Vos 7 dagen geleden

Ik heb de laatste keer geen prik gehaald en 
zal het deze keer ook niet doen. Ik hoor teveel 
verhalen van mensen die last hebben 
gekregen van alles en nog wat na de corona-
prik.

Gerard Mensink 7 dagen geleden

Bijzonder om zoveel wantrouwende en 
afwijzende reacties te lezen. ik ken een paar 
van die fanatieke afwijzers persoonlijk. Geen 
enkel vertrouwen in de artsen. allemaal troep 
of een leugen. Toen ze zelf zwaar ziek 
werden... wisten zeer niet hoe hard ze naar 
het ziekenhuis moesten en hebben ze alles 
genomen wat ze kon redden. Een heeft het 
niet gered. was bv al te ver heen. De ander 
zingt een toontje lager.

Leah Visscher 7 dagen geleden

Absoluut niet! Heb er trouwens nog nooit één 
gehaald en mijn man ook niet. En wat heeft 
het nu geholpen al die prikken? Kijk om je 
heen naar al die verdachte en plotselinge 
overlijdens. Mensen die sinds de prikken 
overal last van hebben en blijven kwakkelen. 
Nee hoor, mij niet gezien!!!!

Theo Mourik 7 dagen geleden

Ik ben 68 jaar, gezond en sport veel. Ik ga de 
prik halen. Mijn vrouw daar in tegen twijfelt. 
Uiteraard bepaald ze dat zelf.

Ad Elsinger 7 dagen geleden

Natuurlijk haal ik de prik omdat ik in een 
risicogroep zit en de wetenschappers meer 
vertrouw dan mensen die iets vinden of 
denken het te weten

Jan-Henry Weijer 7 dagen geleden

Zeker weten, omdat mijn vrouw ALS heeft en 
ik haar 24/7 verzorg kan ik het haar en mijzelf 
niet veroorloven om ziek te worden. Dus ja ik 
ga die prik zeker halen, alle kleine beetjes 
helpen(misschien).



Rob Brand 7 dagen geleden

No way!!! De enige niet gevaccineerde in de 
familie is niet ziek geweest maar wel verguisd 
door overheid en omgeving. Daarnaast is 
gebleken door de EMA dat het alleen voor 
60+ bedoeld was en risico groepen, dat je 
minder kans hebt op ernstige vorm maar dat 
je er niet je omgeving mee beschermd. 
#mijnietbellen

Petra Walle 7 dagen geleden

Een duidelijk nee. Ik hoor het de Jonge nog 
zeggen: wij weten waar de niet 
gevaccineerden wonen. hij moet nog langs 
komen. vanaf het moment dat ze het over 
vaccineren hadden, kreeg ik een raar 
onderbuik gevoel, mijn lijf zei echt nee. ik heb 
genoeg gezien en gehoord in familie en 
vriendenkring om ook nu nee te zeggen.

Henny Verhoeven 7 dagen geleden

Nee,Ik ga hem niet halen wordt iedere keer 
ziek van de prik!

Martijn Slob 7 dagen geleden

Nee natuurlijk niet.
Nog nooit gevaccineerd geweest voor deze 
hype en nog nooit ziek geweest door deze 
hype

Judith Hoek-Raaijmakers 7 dagen geleden

Nee, net Corona gehad. Zal wel genoeg 
bescherming hebben van mezelf nu.

A.B. Heesbeen 7 dagen geleden

Ik laat me vaccinere

dave Perales 7 dagen geleden

Ga de prik zeker halen. Tot nu toe weinig last 
gehad van de vaccinaties, behalve in het 
begin van Astra Zeneca in het begin.

Thelma Trouwborst 7 dagen geleden

Zeker niet! Ze zijn nog steeds de gevolgen 
van de vaccinaties aann het onderzoeken. Bij 



2 vrienden is er waarschijnlijk schade door de 
vaccinatie. aldus hun huisarts.

Willem Elfrink 7 dagen geleden

Die Marc Kaptein van Pfizer zei in het begin 
bij zo'n praattafel dat ie vreesde dat we nog 
jarenlang last gaan houden van dit virus. Toen 
een gedurfde uitspraak, met veel 
amateuristisch en ophef makende 
commentaar van "zelfbenoemde 
specialisten". Nu achteraf blijkt het met wat er 
tot nu is gebeurd een vakkundig inzicht 
geweest te zijn. Ik haal beslist nog zo'n Pfizer 
prik.

Anton Teuben 7 dagen geleden

Natuurlijk! Waarom risico lopen?

Adrie Berg 7 dagen geleden

Gewoon halen hoor ,rennen nu het nog kan

Coen De Jong 7 dagen geleden

Ja , ik denk dit keer wel weer.

Ineke Westendorp-möller 7 dagen geleden

Nee ik ga geen vaccinatie halen. Ik heb er 2 
en 1 herhaling gehad en ik ben er klaar mee.

Piet Schreuder 7 dagen geleden

Gewoon Ja! Voor mij geen twijfel. Twijfel ik 
wel eens aan de overheid? Natuurlijk, maar ik 
ben overtuigd van de goede werking van 
vaccinatie.

Jan Dekker 7 dagen geleden

vorig jaar, 3 dagen voor de vaccinatiedatum 
eind oktober corona gekregen heel ziek 
geweest. ga niet wachten op de brief, plan 
eerder de prik. Henriette Dekker

Jetty van Dorp 7 dagen geleden

Ik ben te jong (54), maar zodra het kan haal ik 
hem zeker. Vorig jaar kreeg ik hem niet en in 
december kreeg ik vervolgens voor het eerst 



COVID. Zo benauwd, nooit meer. En ik ben 
verder echt nooit ziek.

Gerrit Riezebos 7 dagen geleden

Zonder enige twijfel.

Peter Szarzec 7 dagen geleden

Nee, heb de 1e 2 prikken complicaties gehad 
waaronder verhoogde hartslag waar ik ziek 
van was!

Martin De Zeeuw 7 dagen geleden

Zeker ga ik de prik halen, ook vanwege ik 
diabeet ben.

Ad Smulders 7 dagen geleden

Ik en mijn vrouw gaan zeker een prik halen

Rik Meijer 7 dagen geleden

alleen als er een priklocatie is in mijn 
woonplaats

Harry Koop 7 dagen geleden

ja is best goed

Hein De Vries 7 dagen geleden

ik wel

Ursem 7 dagen geleden

Zeker. In de zomer heb ik corona opgelopen. 
Ben er 2 dagen goed ziek van geweest. Het 
duurde wel 3 weken voor dat ik mij weer 
helemaal ok vond.

Sandra Yilmaz 7 dagen geleden

ik ben gezond, nog geen 60 maar ik ga m toch 
niet halen. ik ben wat ziek geweest na de 2e 
coronaprik. heb geen boosters gehad.

Ankie Mulder-Brouwer 7 dagen geleden

Nee, dank je wel.

Erik Soer 7 dagen geleden



Zeker

willem Millenaar 7 dagen geleden

Ik ga zeker weer op herhaling

Stefan Vlaminckx 7 dagen geleden

Ik heb de allereerste coronaprik gehaald en 
ben van plan ook deze keer weer een prik te 
halen. Dit omdat ik een herhaalprik goed vind 
na zo'n lange tijd. Daarnaast heb ik een groot 
vertrouwen in de vaccins van Pfizer omdat die 
effectief en zonder bijwerkingen zijn gebleken.

Henk D van Duijne 7 dagen geleden

Nee helemaal niet zeer slecht dat vaccin

di v.d. Nolk-van Gogh 7 dagen geleden

Wij gaan 💪

Ruud Moison 7 dagen geleden

Tuurlijk...hoezo niet?

Georg Van Ginneken 7 dagen geleden

ik ga hem zeker weten weer halen .

P.j.l Beugelsdijk 7 dagen geleden

ja ik heb een verhoogd ricico en het is 
belangrijk dat je dan gebruik maakt van alle 
mogelijke heden om erger te voorkomen.

Angela Antonis 7 dagen geleden

Ja direct

C. van Gijzen 7 dagen geleden

Jammer dat het zo ver weg moet,maar ik ga 
toch voor zekerheid

Kruizinga 7 dagen geleden

CHECK, vandaag gelijk afspraak gescoord 
voor 17/09

Miriam Van Geul 7 dagen geleden



ik ga de prik weer halen.

Dirk Schaap 7 dagen geleden

Ik ga hem zeker halen en hoop hiermee de 
kans op een virusinfectie te verminderen

karin de Bruin 7 dagen geleden

zeker weten dat ik hem ga halen..

Martijn Hartman-Maatman 7 dagen geleden

Zeker wel, ik geef te veel om mijn eigen 
gezondheid en die van een ander

Rob van der Tholen 7 dagen geleden

Dankzij de covid vaccinaties is het aantal 
ernstig zieken of overlijdensgevallen beperkt 
gebleven. Ik laat mij dus weer vaccineren.

Carmen Staffhorst 7 dagen geleden

Ik heb er geen probleem mee en ga de 
coronaprik weer halen zodra het kan.

Gerard Duindam 7 dagen geleden

nee. het is voor mij een soort griep. en ik ben 
verder gezond.

Chris Reebergen 7 dagen geleden

jazeker.... in de 2e golf Covid gehad en 6 
maanden uit de running geweest. Mijn vrouw 
op de ICU.... daarna vaccinaties gehaald en 
de 2e maal Covid was het 1 dagje verhoging 
en ern mooie verkoudheid. dus ja.... wij gaan 
'm weer halen....

Paul Kommeren 7 dagen geleden

Ja zeker! Afspraak zelfs vervroegd ivm verre 
reis naar Afrika.

J Catsburg 7 dagen geleden

Natuurlijk haal ik die prik. Ben vanaf begin 
corona gevaccineerd, inclusief alle boosters. 
Nooit last van corona gehad, wel 1x positief 
getest maar niet ziek van geweest



J. Dijk 7 dagen geleden

Ga hem zeker niet halen. Stel ik haal hem wel 
en val dood neer gaat mijn hele familie die 
vooraan stonden te springen om prik te halen 
achteraf zeggen dat het toch door de prik 
komt. (Ff praktijkvoorbeeld)

Gonda Schalij 7 dagen geleden

Jazeker. Het is bewezen dat je minder ziek 
wordt van een corona-besmetting als je 
gevaccineerd bent. De enige manier om 
corona te bestrijden (of uit te roeien) is 
vaccinatie.

Yvon Leeuwen 7 dagen geleden

nee nooit gedaan !! nu niet nooit niet !!

Ron vd Zwan 7 dagen geleden

Het is gratis toch …….als rechtgeaarde 
Hollander kan je zo’n buitenkansje niet aan je 
voorbij laten gaan.

Elien Lammers 7 dagen geleden

J, ik ga er nog een halen. Ik ben astmapatient.

Ben Broer 7 dagen geleden

Ik neem of wij nemen de injectie ook

Rene Prins 7 dagen geleden

Nooit van me leven te veel mensen ziek 
geworden van die prik.

Jos Audenaert 7 dagen geleden

Zeer zeker niet. Geen rotzooi in mijn lijf.

Michel Boerman 7 dagen geleden

Ik ga hem zeker halen om te voorkomen dat 
ik echt doodziek wordt of longschade oploop. 
Ben 2x besmet geweest met Corona maar 
dankzij de vaccinatie niet meer dan een 
loopneus. Ik zie hier ook reacties van lieden 
die al (misschien nog niet bekende) kwalen 
hadden en dan de vaccinatie de schuld geven. 



Het grootste deel van de long covid patiënten 
waren niet of onvolledig gevaccineerd.

Hans Kooij 7 dagen geleden

nee,ik ga hem niet meer halen. ik heb 1.1/2 
jaar geleden een hartinfarct gehad. De arts 
zei dat het ook met dat de 3 corona prikken 
een mogelijke oorzaak kon hebben. Ik neem 
ze dus niet meer.

Nel Leeuw 7 dagen geleden

Ja, ik ga hem halen.

Josef van der Graaf 7 dagen geleden

Ja zeker wel.

eva schulp 7 dagen geleden

Nee die heb tot nu steeds geweigerd en heb 
daar absoluut geen spijt van gehad niet in 
angst geleefd maar op het licht in mezelf en 
buiten mezelf vertrouwd zie geen reden om 
dat te wijzigen ik heb het leven lief en kan 
daardoor de dat in liefde en vertrouwen 
tegemoet treden

piet Keppel 7 dagen geleden

Als je je hebt verdiept in de bijwerkingen, 
twijfel je geen moment

Ietje Belt - Jonker 7 dagen geleden

Nee ik ga geen coronaprik halen, voorgaande 
keren ondanks prik, corona gehad en ziek 
geweest. Zie dus niet echt het nu van de 
vaccinatie in.

Gert-Jan Duart 7 dagen geleden

Nee, het virus is aanmerkelijk milder 
geworden en daardoor voor veel mensen 
totaal onnodig. Ik heb twee prikken gehad, 
daarna Corona en vind het wel genoeg.

Manuel Kempers 7 dagen geleden

Nooit!!
Heeft geen enkele nut!



edwin koning 7 dagen geleden

Natuurlijk niet.

Wim Hermans 7 dagen geleden

Wim Hermans , ik ga hem halen 82 jaae

Rob Vogel 7 dagen geleden

Absoluut! Ik heb 6 weken geleden corona 
gehad en ben 2 weken lang goed ziek 
geweest. Nu nog steeds last van m’n longen, 
gauw moe! Voor mij heel belangrijk die 
vaccinatie.

G. Groen 7 dagen geleden

Mensen die zich niet laten vaccineren, 
moeten geweigerd worden in het ziekenhuis 
als ze corona hebben

Aad Bom 7 dagen geleden

Ja natuurlijk. Ben blij in een land te leven 
waar deze zorg nog is.

Mike te Boekhorst 7 dagen geleden

Nop.
Nog geen één prik gehaald en ben nog 
springlevend!

Gerard Ponstein 7 dagen geleden

Geen discussie, gewoon halen.

Arjen Adelmund 7 dagen geleden

Uiteraard! Heb altijd al m'n vaccinaties 
gehaald, heb nooit Covid gehad of niet 
gemerkt dat ik het had. Heb ook nooit 
bijwerkingen gemerkt.

Benny Janssen 7 dagen geleden

Ja absoluut ik heb tot nu toe alle beschikbare 
Corona prikken gekregen en ben zonder 
problemen en nog belangrijker zonder Covid 
doorgekomen al die jaren.
Sterker ook zonder andere kwalen en dat op 
78 jarige leeftijd.



Rob Middendorp 7 dagen geleden

Ik haal zeker een corona prik. Heb ze 
inmiddels allemaal gehad en ben er niet 
minder van geworden 
Heb 1 keer corona gehad zonder erg ziek te 
worden of andere lichamelijke problemen met 
dank aan prik

Bas Udo 7 dagen geleden

ja, ik ga die vaccinatie ook halen.

HPCM van loon 7 dagen geleden

duidelijk nee

Gerrit Buitendijk 7 dagen geleden

Verbazingwekkend hoeveel mensen negatief 
en naïef reageren. Als je eigen kind 
LongCovid heeft opgelopen en je zijn 
beperkingen van zeer nabij meemaakt is het 
een non-discussie en ga je de prik gewoon 
halen.

Chris Karsdorp 7 dagen geleden

Zeker weten halen , mede door de vaccinaties 
zijn er onder bevolking voldoende afweer 
stoffen ontwikkeld om een gevaarlijke 
explosie te voorkomen zoals in Italië toen, zijn 
alle tegenstanders “ vergeten” je zal maar 
familie en vrienden verloren hebben. In 
nederland gaan alle egoïsten pas iets doen 
als het heel dichtbij komt

Matthieu Bazen 7 dagen geleden

Nee dank je wel. De meeste mensen die die 
prik gehaald hebben zijn vervolgens doodziek 
geworden.

Gerda Kleine 7 dagen geleden

Ben na de 3e vaccinatie gestopt, heb corona 
gehad en werd zieker van de prikken dan van 
corona

R.A. Garvelink 7 dagen geleden

ik ben bijna 75 en wil nog veel ouder worden 
met een goede gezondheid. Dus ja, ik ga 



z.s.m. die prik halen

Sebastiaan Blom 7 dagen geleden

de eerste 3 heb ik gedaan. toen het omikron 
werd dus milder en destijds de "booster" nog 
de basisprik was ben ik afgehaakt. antwoord 
op de vraag is dus nee

Adri .C.P. Fryters 7 dagen geleden

ja, natuurlijk. Ik wil niet in de lappenmand en 
ik wil me ook verantwoord gedragen naar 
mijn omgeving. Niet bijdragen aan verdere 
verspreiding naar ouderen en zwakkeren.

Minte van Dalen 7 dagen geleden

Ze zijn veel te laat, groot deel doel groep 
heeft deze variant al meer dan een maand 
geleden gehad!

R. Blesgraaf 7 dagen geleden

Alle herhaal prikken heb ik gehad , ga nu ook 
gewoon deze halen , nooit enige bijwerking 
ondervonden . Mede om mijn medisch 
verleden [ risicogroep ] doe ik dit . Stel ik haal 
hem niet en krijg alsnog een ernstige Covid , 
daar zit toch niemand op te wachten ..Familie 
, ziekenhuizen enz enz .

Ton Platje 7 dagen geleden

Natuurlijk haal ik mijn prik! Ik heb meer 
vertrouwen in de mensen die er voor hebben 
geleerd hebben, dan zelfbenoemde experts 
die van alles roepen zonder enige kennis van 
zaken en mensen die uit angst, onzekerheid 
en/of een verknipt maatschappijbeeld dat 
klakkeloos geloven.

Joke Kuis 7 dagen geleden

ja ook deze gaan we weer halen. 73 jaar.

eddy van Meegdenburg 7 dagen geleden

Ik haal 16-9 mijn vaccinatie samen met mijn 
echtgenoot dat doe ik omdat ik vorig jaar in 
december een week snor ziek ben geweest 
van de COVID. Gelukkig dat ik in oktober 
tegen de COVID ingeënt was kreeg ik het mild 



een week ziek maar niet fijn daarom herhaling 
vaccinatie.

alko Driest 7 dagen geleden

dacht het wel

Eef Scholten 7 dagen geleden

absoluut niet meer, heb vanaf de eerste twee 
prikken een beperking. Moet nu zeer 
waarschijnlijk de rest van mijn leven 
medicatie gebruiken. ben ander half jaar uit 
de running geweest. Heb door de medicatie 
mijn leven weer een beetje terug. Dus NEE.

Willem Elfrink 7 dagen geleden

Natuurlijk ga ik die prik halen. Veel mensen 
vertrouwen het vaccin niet, maar net als bij 
alle andere medicijnen of vaccins vertrouw ik 
op de wetenschap. Als die zeggen dat het 
goed is dan is dat zo. Ik ga het met mijn 
onkunde toch ook niet beter zitten weten dan 
de huisarts of specialist in het ziekenhuis. Dat 
zou helemaal mooi zijn. Zoiets als ik wacht 
wel tot mijn been geamputeerd moet worden 
want ik vertrouw die prothese niet. Liever een 
Corona-injectie dan een gevaarlijke infectie !?!

Rob van Uden 7 dagen geleden

Ik ga niet meer mee in de bangmakerij en al 
zeker geen vaccinatie nemen waarvan de 
werking nog steeds niet vastgesteld kan 
worden. De mensen in mijn omgeving met de 
hevige coronaklachten hadden allemaal 
braafjes alle prikken gehaald...

Rene Olthof 7 dagen geleden

Janssen had het beste vaccin in mijn ogen en 
in mijn ervaring. De andere producent heeft 
niet mijn vertrouwen en daarom laat ik het 
aan mij voorbij gaan. Het voelt toch een 
beetje alsof we de aankoop van Von der 
Leijen moeten rechtvaardigen.

Ton Goijer 7 dagen geleden

Eenmaal ivm vakantie, daarna niet meer en 
ook nu niet. Gezond en gezien mijn een keer 
ziek in de afgelopen 25 jaar voorzien van een 
hele goede weerstand. Ivm het vele sporten 



en de leeftijd 66, vitamine d, zink en 
magnesium. Ik draai er lekker op.😜

wim Muller 7 dagen geleden

jammer dat er geen leeftijden bij staan dit 
zegt niet zo veel

Anthony Tom 7 dagen geleden

Nee hoor, ik ga hem niet halen.

R. Flink 7 dagen geleden

Ja hoor, als het kan, sta ik vooraan op de 
stoep met opgestroopte mouwen. We 
investeren met z’n allen niet voor niets in de 
wetenschap.

Hans van den Oever 7 dagen geleden

ik ga af op het advies van mijn huisarts en 
van de virologen. De 'helden' die er geen 
nemen op advies van hun buurvrouw of hun 
inmiddels plotseling overleden 51 jarige oom 
moeten dat zelf weten. Ik heb nooit 
bijwerkingen, wel 3 keer heel mild corona, ik 
heb wel gezien wat het virus aan kan richten 
en als ik dat zo kan voorkomen..

Patrick Erb 7 dagen geleden

@RWH Dortland
Dit heeft niets met geneeskunde te maken, 
maar met de farmaceutische industrie, DDT 
was ook veilig in het begin volgens de Medici

Cecilia Lubbe 7 dagen geleden

Geen prik meer voor mij sinds de laatste ben 
ik geen moment meer echt fit geweest

Wilke 7 dagen geleden

Ik doe alles om niet ziek te worden dus neem 
ik ook de nieuwste corona vaccinatie

Henk Meinderts 7 dagen geleden

Jazeker. Krijg vanzelf een oproep.

Bas Hoogstraten 7 dagen geleden



Weet dat gezeik over wel of niet, na al die 
jaren wel klaar mee. Al die zielige personen 
die er zo tegen waren, haal gewoon die prik, 
ook al vind je het voor jezelf niet belangrijk, 
een ander kan er wel onder lijden.

J. Dijkshoorn 7 dagen geleden

Tot nu toe allemaal gehad en deze gaat er 
ook in. Je moet wel héél dom zijn om de 
wetenschap niet te vertrouwen.

G.A. Koeze 7 dagen geleden

Ja, natuurlijk. Lang leve de wetenschap die 
zoveel gedaan heeft om ons te beschermen..

Martien van Zutphen 7 dagen geleden

Ja hoor, ik heb ze allemaal gehaald en dus 
ook deze.

Sandra Jansen 7 dagen geleden

Nee….

Angela Den Oude 7 dagen geleden

Alleen voor een beschuit haal ik die spuit....

Jans Kamp 7 dagen geleden

Nee, wegwezen met je troep

Ferdinand Hogervorst 7 dagen geleden

Nee hoor.

Wilke 7 dagen geleden

Ik doe alles om niet ziek te worden dus neem 
ik ook de nieuwste corona vaccinatie

Henk Meinderts 7 dagen geleden

Jazeker. Krijg vanzelf een oproep.

Bas Hoogstraten 7 dagen geleden

Weet dat gezeik over wel of niet, na al die 
jaren wel klaar mee. Al die zielige personen 
die er zo tegen waren, haal gewoon die prik, 



ook al vind je het voor jezelf niet belangrijk, 
een ander kan er wel onder lijden.

J. Dijkshoorn 7 dagen geleden

Tot nu toe allemaal gehad en deze gaat er 
ook in. Je moet wel héél dom zijn om de 
wetenschap niet te vertrouwen.

G.A. Koeze 7 dagen geleden

Ja, natuurlijk. Lang leve de wetenschap die 
zoveel gedaan heeft om ons te beschermen..

Martien van Zutphen 7 dagen geleden

Ja hoor, ik heb ze allemaal gehaald en dus 
ook deze.

Sandra Jansen 7 dagen geleden

Nee….

Angela Den Oude 7 dagen geleden

Alleen voor een beschuit haal ik die spuit....

Jans Kamp 7 dagen geleden

Nee, wegwezen met je troep

Ferdinand Hogervorst 7 dagen geleden

Nee hoor.

AJ Hak 7 dagen geleden

Natuurlijk ga ik dat doen

Piet Langenberg 7 dagen geleden

Nee ben nog ziek van de vorige 5 prikken

Gerard Alblas 7 dagen geleden

gewoon halen die prik

Catharina van der Heijden 7 dagen geleden

Na 3 vaccinaties en 2 (gelukkig 
symtoomloze) positieve tests is het niet 



nodig. Mijn ouders (kwetsbare groep) gaan 
hem gelukkig wel halen.

Bart de Meer 7 dagen geleden

nee niet weer

P. Moors 7 dagen geleden

Nog niet misschien.

John Ammerlaan 7 dagen geleden

Zeker weten heb al samen met mijn vrouw al 
een afspraak

Han Pannevis 7 dagen geleden

Als je niet tot de doelgroep hoort, waarom 
moet je dan zo naar reageren. De doelgroep 
kan veel baat hebben bij wèl vaccineren.

Arie van Garderen 7 dagen geleden

ik ga de corona prik halen.

André Hetem 7 dagen geleden

Zeker wel ….. dat er mensen zijn die allerlei 
idiote theorieën verspreiden stoort mij enorm. 
Geef mij dat prikje maar, geeft mij een veilig 
gevoel.

Jan van den Berg 7 dagen geleden

Ik ga hem weer halen: het bevalt mij tot nu toe 
prima.

Carlo Blom 7 dagen geleden

nee, ben geen spelden kussen. De 1e deed ik 
met vol overtuiging dat ik goed deed voor een 
ieder maar bij de 2e had ik twijfels maar toch 
gedaan en bij de 3e heb ik vriendelijk bedankt.

theo jongerden 7 dagen geleden

jazeker wel. wil niet nachtenlang en 
dagenlang eindeloos hoesten bij mijn 
verkoudheid is dat al een probleem ondanks 
hoestdrank etc

Iet Bouman 7 dagen geleden



Ik twijfel nog even en wacht de uitnodiging af.

R Kopuit 7 dagen geleden

Zeer zeker.

Hans Snel 7 dagen geleden

Hans snel Ja hoor geen probleem,spuit er 
maar in ,op een ic de pijp uit gaan is ook geen 
optie

Monique oosterveer 7 dagen geleden

No way, toen niet,nu ook niet

Bram Schreurs 7 dagen geleden

Wij gaan zeker de herhalingsprik tegen 
Corona halen. Net als de grieperig

Anna Smith 7 dagen geleden

Nooit niet en nooit één gehaald ook en ben zo 
gezond als het maar zijn kan. Je weet 
gewoon niet wat voor troep erin zit, ook de 
oversterfte wordt maar niet onderzocht. Die 
vaccins waren binnen 2 maanden op de 
markt, dat kan nooit zo snel en is nooit 
getest. Ik vertrouw op mijn eigen 
immuunsysteem.

Wildenberg 7 dagen geleden

natuurlijk

Theo Pardoel 7 dagen geleden

Zeker ga ik deze halen. Op deze manier ben ik 
zelf maar ook andere beter beschermd. Er is 
geen enkele reden om hem niet te halen.

Jan Beltman 7 dagen geleden

natuurlijk wel. Heb alle corona- en 
griepprikken gehad. Ik heb respect voor 
mensen net een andere mening, maar ik 
verwacht ook datzelfde respect van mensen 
met een andere mening. Mevrouw Beltman-
Husmans

Hella Clement de Jong 7 dagen geleden



hella Clement ik heb nog geen idee, weer een 
prik erin. dat wordt dan de 4 de dus twijfel 
twijfel.

Jon Hout 7 dagen geleden

Vanwege mijn werk in de zorg ga ik hem 
zeker halen. Je beschermt niet alleen jezelf 
maar beperkt ook het risico voor anderen, en 
je wordt minder ziek dan zonder prik. Dit 
vaccin kon zo snel ontwikkeld worden omdat 
overheden bijsprongen met een zak geld. 
Long covid door de prik...?! Waarschijnlijker is 
dat je ongemerkt toch covid had

Annemieke Heinhuis 7 dagen geleden

Een absolute nee. En ik zou het ook heel 
prettig vinden als ze stoppen met die 
uitnodigingen aan ons!!! Omdat we in de 
doelgroep vallen. Die onmiddellijk in het 
ronde archief verdwijnen. Zonde van het geld. 
Daar kunnen heel wat kansarme kinderen 
mee geholpen worden met iets zinnigs.

Gertjan Rosken 7 dagen geleden

Jawel hoor, ik spaar stempels in dat gele 
boekje ;)

M. Joling 7 dagen geleden

Ik ben helemaal klaar met die rommel.
Ik heb 3 prikken gehad zo’n spijt dat ik ze 
genomen heb.
Nu long COVID dat is pas een feest.

Leontien de Kuiper 7 dagen geleden

nope, heb ook nooit de griepprik gehad dus 
deze ook niet. Ik ben blij dat mijn 87 jarige 
moeder hem wel krijgt

Dick de Jong 7 dagen geleden

Je hebt me belazerd, je hebt me bedonderd. 
Never the never!

Edgar Mostert 7 dagen geleden

Nee natuurlijk niet, hou op met die 
bangmakerij.



kees Winde 7 dagen geleden

Wij gewoon wel.

Bob Tomanovic 7 dagen geleden

100% NIET !

Ben van Brunschot 7 dagen geleden

denk niet dat veel mensen behalve wellicht de 
kwetsbare groep die nog gaat halen. iedereen 
heeft nu al zo vaak een vorm van corona 
gehad en er geen problemen van 
ondervonden, dat zo'n extra prik ook niet echt 
veel toevoegt denk ik

jacqueline lijster 7 dagen geleden

jazeker ga ik hem halen. iedereen mag zijn 
mening hebben, maar ik hoop dat degenen 
die geen vaccinatie gaan halen,ook zorg 
weigeren als ze wel ziek worden.

Geoff Graham 7 dagen geleden

Nee , ik niet .

Leon Dijkstra 7 dagen geleden

Geen enkele vraag. Ik haal die prik

Paul Boelee 7 dagen geleden

Natuurlijk haal ik de prik.

Frd Donk vd 7 dagen geleden

Uiteraard, het is gratis en voor niks.
Het kost je nauwelijks moeite.
Het beschermd je voor heel lange tijd.
Het heeft dus veel meer voordelen dan 
nadelen.

nancy mackay 7 dagen geleden

Ik lees meermaals dat men de prik niet (meer) 
haalt omdat men ondanks eerdere 
vaccinaties alsnog Covid hebben gehad. 
Vaccinatie houdt niet automatisch in dat je 
geen Corona krijgt. De klachten zouden 
milder moeten zijn. In nabije omgeving 



iemand zien overlijden voordat vaccins er 
waren. Geloof me…..dat wil niemand.

Marjo Elenbaas van Helden 7 dagen geleden

ja ik ga de prik weer halen

kees kortekaas 7 dagen geleden

Ik teijfel of ik hem wel moet nemen omdat ik 
van de laatste prik aardig ziek ben geweest

Marco Jansen 7 dagen geleden

Ja direct

Frank Plekkenpol 7 dagen geleden

Ik begrijp tot de dag van vandaag niet 
waarom onderwijspersoneel hier geen 
gebruik van mag maken: de hele dag in 
nabijheid ban steeds wisselende groepen die 
nergens last van (lijken te) hebben maar zelf 
wel risico lopen. En maar zeggen dat 
onderwijs zo belanrijk is…

JBH ter Heegde 7 dagen geleden

ik ga weer een coronaprik halen

an de bruin 7 dagen geleden

Wij gaan zeker wel!!

Jorick Jong 7 dagen geleden

Hilarisch dat zoveel mensen nog reageren 
met; bescherm jezelf en een ander.

M.C. Eberhart 7 dagen geleden

Zeker weten, te ziek geweest van corona en 
meerdere keren. Zonder vaccinaties was ik er 
niet meer geweest denk ik.

John Heins 7 dagen geleden

Ik ben te jong en gezond. Anders zeker wel 
gedaan.

CWP Schoenmakers 7 dagen geleden



Ik ga hem zeker halen. (Better safe than sorry)

Alexander Oudemans 7 dagen geleden

Heb nog nooit een prik gehaald.Heb al 5 keer 
corona gehad bleek uit de zelftesten. Nooit 
iets gemerkt van deze "ziekte". Zou zeggen 
bepaal zelf of je hem wel of niet haalt. Ik sla 
over....

Jurriens 7 dagen geleden

Teveel gezien. Reden genoeg om de 
vaccinatie te nemen

Marc Fahrner 7 dagen geleden

Ja hoor.

Nel Duyst 7 dagen geleden

Nee zeker niet

Dick Branger 7 dagen geleden

Ben blij dat ik als 65+ de extra bescherming 
kan krijgen ga hem zeker halen. tot nu toe 
geen last gehad.

Gerrit Bakker 7 dagen geleden

Voor geen goud! Zeker geen "vaccin" die vele 
levens heeft gekost,en nog gaat kosten.

Peter van Mil 7 dagen geleden

Ik ben 60+ en kerngezond. Toch ga ik hem 
halen. 
Zeker ook om mijn moeder van 90 niet te 
besmetten.

Aty Gerasimoff 7 dagen geleden

Nee, in mijn lijf geen rotzooi meer.

Fred van der Zwan 7 dagen geleden

Nee, zeker niet. Het beste vaccin is mijn eigen 
immuunsysteem. Nooit een prik gehad en 
nooit ziek geweest.

Dunkhorst 7 dagen geleden



Beste mensen, doe waar je zin in hebt, wel of 
geen prik, veel gezondheid!!!

Ingrid Witlox 7 dagen geleden

Heb net weer corona gehad. Dus vaccin nu 
niet nodig. Anders had ik het wel gedaan.

john nooyen 7 dagen geleden

ik behoor bij de groep van twijfelaars

Juliette de Lange 7 dagen geleden

Ik ga zeker de corana-vaccinatie halen! Beter 
mee gelegen dan omkomen!

Mark Andeweg 7 dagen geleden

nee zeker niet! voor mij die vaccinaties niet 
meer!!

Gerrit Bakker 7 dagen geleden

Voor geen goud!

W.J Dijk 7 dagen geleden

Ik zal de prik halen de vorige heb ik zonder 
enig probleem doorstaan . Mijn huisarts zei 
altijd doen , je behoort tot 80 + groep. Trek je 
niets aan wat anderen er van vinden .

Akkie Akkerman 7 dagen geleden

ja ik neem hem zeker

peter willemsen 7 dagen geleden

Absoluut

Steven van der Ziel 7 dagen geleden

Ja zeker.

Jaap De Groot 7 dagen geleden

Lijkt me niet

INEKE Mogendorff 7 dagen geleden

Zeker weten van niet.
Het is mooi geweest!



Corona is een gewoon griepje, meer niet.

V. Henkelman 7 dagen geleden

ja hoor. wij behoren tot de risico leeftijd.

hans hillebrand 7 dagen geleden

nee,alle vaccinaties gehad, februari 2022,krijg 
ik corona,daarna een zware longontsteking 
erbij,en een week later hartinfarct ,en weer 
een week later een openhartoperatie, 4 
omleidingen gekregen,sindsdien elke dag een 
gevecht omdat mijn kwaliteit van leven 
behoorlijk achteruit is gegaan.De cardioloog 
zei tijdens het vooronderzoek dat ik een 
bloedvat om mijn harts mis.Dus voor mij 
nooit meer

Eef krosschell 7 dagen geleden

ja ga het wel doen. heb van de zomer corona 
gehad voor het eerst en was er 2 weken goed 
ziek van en daarna ook nog een tijd klachten. 
Vond het heftiger dan griep.had wel griepprik 
genomen en geen griep gehad.

Hans Velmans 7 dagen geleden

ja ga hem halen ga geen extra risico lopen

W.Z. Zuid 7 dagen geleden

Nou en of wel. Ben erg dankbaar voor de 
mogelijkheid. Misschien hebben de meesten 
weinig last bij corona, maar je zult maar de 
uitzondering zijn.

Herman De Visser 7 dagen geleden

Jazeker gaan ik en mijn vrouw de Booster prik 
halen, zodra we weer thuis zijn.

Johanna Ruiter 7 dagen geleden

@Willem van Hemert; ja, maar dankzij de 
vaccinatie gaan ze er niet dood aan zoals we 
gezien hebben bij de duizenden die de pech 
hadden dat er nog geen vaccin was. Slechts 
1% van de gevaccineerde loopt gevaar. Bij 
gewone medicatie ligt dat aantal veel hoger. 
Ik ben de beelden nog niet vergeten van de 
vrachtwagens vol met Corona doden over de 
wereld. Als het vaccin niet zou helpen hoe 



komt het dan dat we dat nu niet meer zien? 
Juist, omdat het werkt!

Jos Bakker 7 dagen geleden

Het zou in 1e instantie slechts 1 prik zijn en je 
was je leven lang beschermd.
Inmidde prik nr. 10.
Dus een duidelijk Nee!

mar oost 7 dagen geleden

Ik kan me heel goed voorstellen dat mensen 
die persoonlijk (ernstige) bijwerkingen 
hebben ervaren de vaccinatie afwijzen.
Echter, we moeten ons niet gek laten maken 
door indianen verhalen,
Ieder geneesmiddel heeft bijwerkingen. De 
afweging is altijd de kans /ernst van 
bijwerkingen tegen de kans/ernst van de 
ziekte.
Chemo heeft ook (bijna gegarandeerde) 
bijwerkingen, en toch gaan mensen aan de 
chemo omdat ze die afweging maken.
Zelf een paracetamolletje kan eem 
bijwerkingen geven.

Jack Ruiter 7 dagen geleden

nee zeker niet en nooit gedaan. denk dat er 
veel meer informatie moet komen over juiste 
voeding en beweegleer van het lijf. ipv pillen 
en poeders en prikjes en troep qua voedsel

Flip Pronk 7 dagen geleden

Ben 65+ maar ga het zeer zeker niet nemen. 
Geen sprake van.

Christiaan Detmers 7 dagen geleden

Christiaan Detmers. Voor mijn Omeprazol 
Teva krijg ik een alternatief vanwege de 
schaarste, Pfizer krijg je cadeau van Den 
Haag. Ik sla deze ronde over en de eventueel 
volgende ook. Geld genoeg die 
farmaceutische industrie.

Ton Jansen 7 dagen geleden

Ja, geen discussie over. Complottheorieën 
horen in de vuilnisbak. Bangmakerij en 
stemmingmakerij.



Anja van Kraaij 7 dagen geleden

Ik val niet binnen de doelgroep maar ga toch 
telkens de laatste keren mee als mijn man de 
vaccinatie mag halen en dan krijg ik hem ook 
zonder problemen. Dus ja!

Jan-Willem Herweijer 7 dagen geleden

Ja hoor, ik ga zeker voor deze vaccinatie.
Mooi dat iedereen daar vrij in is.
Dus laten voor- en tegenstanders gewoon 
elkaar respecteren en niet de eigen mening 
aan anderen opdringen!

Fred Bogaerd 7 dagen geleden

Ik ben 65, sport en beweeg veel, eet gezond 
en noem mezelf medicatie-minimalist.
Ik gun mijn lijf de kans om zoveel mogelijk 
zelf op te lossen. Een keer koorts, een keer 
griep, een keer verkouden, daar krijg je 
weerstand van.
Beter dan al die chemische troep met 
bijwerkingen.
OK, soms kan het niet anders, en dan zal ik er 
ook aan toegeven.

esme hofman 7 dagen geleden

Never nooit niet

Cas Vd meer 7 dagen geleden

Sommige kunnen er lachwekkend over doen, 
mijn vrouw nu 38 jaar 'kreeg corona op haar 
34 1.74 hoog gewicht 50 kilo een fanatieke 
sportster (hit training) ik overdrijf niet ze kan 
nagenoeg niks meer, afgelopen week traplift 
laten inmeten etc etc, de laatste 3 jaar weer 
4x corona gehad ondanks alle vaccinatie s 
die ze heeft genomen, na de laatste vorig na 
jaar op sterven na dood,, redelijk opgeknapt 
maar nu kan ze nog minder als 1 jaar geleden, 
zelfs mijn vrouw gaat hem nooit meer halen!

H. Rietkerken 7 dagen geleden

ja natuurlijk gaan wij die prik halen. Wij 
hebben nooit Corona gehad.

Egbert Tick 7 dagen geleden



Na veel voorbeelden van mensen die het zo 
goed wisten en de prik niet namen , en nu 
onder de groene zoden liggen door corona , 
neem ik heb zeker weer wel.

Renee de Wit 7 dagen geleden

Ja zeker!

Peter van Leeuwen 7 dagen geleden

Waarom mensen reageren die de prik niet 
nemen begrijp ik niet

mark beijaard 7 dagen geleden

Zeker niet, trap niet nog eens in die waanzin

harm zwart 7 dagen geleden

Zeker wel

Brigitte Bosman 7 dagen geleden

Nee ik ga hem niet meer halen
De andere heb ik wel gehad op aanraden van 
de artsen omdat ik risico loop
Maar ik heb me de afgelopen jaren alleen 
maar beroerd gevoeld en ziek geweest 
En dan zeggen ze wel het hoeft niet van de 
prikken te komen
Maar bewijs dat het niet zo is is er ook niet 
dus de mijne mogen ze houden

D. Erkelens 7 dagen geleden

De eerste 7 niet, dus waarom nu wel?

Boudewijn De Heer 7 dagen geleden

ja natuurlijk heb corona gehad nog voor de 
vaccinaties mogelijk waren voorkomen beter 
dan genezen. Net als bij reizigers vaccinaties 
bij vakantiereizen en de griepprik. wie het niet 
wil ok, maar dan ook niet klagen als het 
onverhoopt toeslaat

Margriet de Jager 7 dagen geleden

Zeer zeker niet. Het spekken van big pharma 
is wel genoeg geweest lijkt me. Hiernaast is 
het Westen compleet in lockdown geweest 
voor een aantal % van de bevolking waar we 



nu nog vrolijk de scherven voor aan het 
oppakken zijn. Dit in compleet contrast met 
vele procenten in het Westen door het 
stagneren van onze bevolkingsgroei. Waar 
niemand zich zorgen over maakt. Alles wat de 
politiek zieltjes mee wint, links of rechts is 
een directe no go. Alles voor behouden van 
macht en zelden goed voor ons.

gretha scheper 7 dagen geleden

Nee ben nog aan het herstellen van de vorige 
vaccinatie

Ineke Boshamer 7 dagen geleden

NEE dat ga ik zeker niet doen.

Johnny Held 7 dagen geleden

uh nee. dankjewel.

Patrick Heunks 7 dagen geleden

Nooit meer een prik voor mij.

B schumacher 7 dagen geleden

Nadat mijn vrouw na de laatste booster 
beschadiging aan haar kleine hersenen kreeg.
En daardoor heel erg ziek is geworden.
En ik haar een jaar thuis heb verzorgd heeft zij 
uiteindelijk zelf gekozen voor euthanasie op 
65 jarige leeftijd.
Je weet echt niet waar je me gevaccineerd 
word.
Voor mijn geen booster meer.

Tom de Haan 7 dagen geleden

na 2 prikken met vervelende bijwerkingen en 
in het ziekenhuis besmet na openhart 
operatie met corona op de hartafdeling een 
plek waar je geen corona wil oplopen. maar 
toch gebeurde het. Voor mij geen prik dus

Ellen Vermaire 7 dagen geleden

Ja, voor mezelf maar ook uit voorzorg zodat 
ik andere mensen niet besmet. Ik wil dat niet 
op mijn geweten hebben.

Roel van den Oever 7 dagen geleden



geen probleem

Gerdien Brands 7 dagen geleden

Ik ga niet meer, ben er anders over gaan 
denken nadat iemand uit mijn omgeving een 
longembolie kreeg. Zeer waarschijnlijk door 
de prik, het is het me niet waard.

Joop Roosma 7 dagen geleden

Ik ga wel met mijn copd gold 4 wil ik geen 
risico lopen
Van de vorige vaccinaties niets gemerkt van 
bijwerkingen

Jan Houben 7 dagen geleden

Natuurlijk ga ik de prik laten zetten! 
Ongelofelijk wat een ellende allemaal met 
deze corona besmettingen. Vrienden long 
COVID. Leven is dan bijna voorbij. Daarbij is 
de zorg ook al overbelast. Gewoon doen!

Hans Casimiri 7 dagen geleden

willen degenen die hem niet halen, ook zo 
stoer zijn niet naar de dokter of ziekenhuis te 
gaan, als ze Corona krijgen.

�oor Weijden 7 dagen geleden

Na 5x een vaccinatie gehaald te hebben en 1x 
bewezen covid gehad te hebben, denk ik 
inmiddels voldoende antistoffen te hebben 
aangemaakt.

Hannie Jellema 7 dagen geleden

jazeker; had al veel eerder mogelijk moeten 
zijn. Ruim 1 maand geleden was er al sprake 
van enorm verhoogd aantal besmettingen. 
Lopen steeds achter de feiten aan.

Mevrouw Schenk 7 dagen geleden

Ja natuurlijk. Al die opmerkingen van mensen 
die een hersenbloeding kregen na de 
covidvaccinatie, die hadden ze sowieso 
gekregen. Dat is puur toeval. Kinkhoest 
bestond hier niet meer, naar dankzij anti-
vaccers weer helemaal terug. Ik heb mijn 
vader zien dood gaan aan Covid. Niet direct 
(10 weken, IC, 11 weken verzorgingshuis voor 



revalidatie, nooit meer de oude geworden), 
maar uiteindelijk wel overleden na 2 jaar. 
Gebruik je verstand, laat je vaccineren.

Anita Kersten 7 dagen geleden

zeker halen. mijn echtgenoot is wegens long 
covid klachten niet in staat zijn leven te leiden 
als voor die tijd. Ik moet er niet aan denken 
dat mij hetzelfde overkomt dus rennen om de 
vaccinatie te halen.

Richard Schreuder 7 dagen geleden

Dacht het niet er zit geen bijsluiter bij dus je 
weet niet wat voor trop er in zit

J. Miltenburg 7 dagen geleden

Never have, never will....

Pieter Panman 7 dagen geleden

Ik vind een prik tegen de griep wel genoeg. 
Ik ben toch geen speldenkussen?

Frans De groot 7 dagen geleden

Ja ik ben 73 dus wel ook de groep prik.

Natasha Marx 7 dagen geleden

Absoluut niet.

Patrick Dessens 7 dagen geleden

Nee, kort geleden net als de rest van het land 
al corona gehad. Dus weer op natuurlijke 
manier immuun

olet zwijnenberg 7 dagen geleden

Jullie mogen de mijne ook hoor. De vorige 
liggen er ook nog. Ik heb er nog nooit 1 
gehaald. Er is voor niet 1 ziekte zo snel een 
vaccin gevonden. Maar voor corona was t er 
wel snel. Daar geloof ik niets van....

Edwin Van Wijnen 7 dagen geleden

Nooit gehaald en ga het nooit doen. Gewoon 
Corona gehad en verder gaan.



Corrie Mulkens 7 dagen geleden

ligt eraan waar we hem moeten halen. Ga niet 
met mijn invalide man naar een afgelegen plek

Finkelstein Finkelstein 7 dagen geleden

Nooit gedaan en ook niet van plan.

Ane Van ekeren 7 dagen geleden

Jazeker, ik zie geen enkele reden om het niet 
te doen.

Trudie den Ottolander 7 dagen geleden

Tuurlijk...

Laura De Jong 7 dagen geleden

ik pieker er niet over, 2 was genoeg....

Alina Dijk 7 dagen geleden

nee ik doe het niet, had ik alles van te voren 
geweten dat had ik het nooit gedaan. 
iedereen die ik ken en corona kreeg was 
gefascineerd. ik geloof wr niet in dat vacinatie 
werkt.

RWH Dortland 7 dagen geleden

Ik verbaas mij steeds weer hoeveel mensen 
het beter menen te weten en een diep 
wantrouwen koesteren jegens de reguliere 
geneeskunde. Waarom? Als gepensioneerde 
60+ dokter sta ik met mijn vrouw vooraan 
voor de prik! Wij spelen geen Russisch 
roulette met onze gezondheid.

Gerrit Groenteman 7 dagen geleden

Het ligt er maar net aan welk nieuws je volgt, 
ik heb geen enkele prik genomen en leef ook 
nog.

Lia Klerks 7 dagen geleden

Zeker niet, ze vergeten te vertellen dat er 
zoveel mensen aan zijn overleden. Wordt tijd 
dat men wakker wordt, het duurt namelijk 
jaren voor een medicijn op de markt komt 



nadat hij getest is. Deze is niet getest, ja op 
mensen!

Dana Pennings 7 dagen geleden

Nope … na alle vaccinaties stront ziek, 3x 
corona gehad en hierbij ook heel ziek 
geweest. Long COVID aan over gehouden. 
Dus ik pas deze keer

Jan Kromwijk 7 dagen geleden

Helaas mag ik er geen halen, maar ik zit ook 
niet in een risico groep. Anders had ik het 
zeker gedaan. Ik heb nog geen corona gehad 
en dat wil ik graag zo houden.

Cor Hansink 7 dagen geleden

ja mijn vrouw en ik gaan zeker die prik halen, 
alles in het kader beter voorkomen dan ........

g jansen 7 dagen geleden

Jazeker! Ik xit in de risicogroep en door 
medicatie al paar keer longontsteking, laatste 
keer dubbele longontsteking en twee en halve 
week doodziek in t ziekenhuis en daarnaar 
beschadigde longblaasjes. Dus corona en 
griepprik zijn een must voor mij.💉📌

A.M Leeuwen 7 dagen geleden

Ja heb mijn prikdatum al weer staan. Werk in 
de zorg dus heel belangrijk

hugo nieland 7 dagen geleden

1 vaccinatie gehad, nogsteeds geen COVID 
gehad…. Ik geloof het wel, geen vaccinatie 
extra meer.

G. Groen 7 dagen geleden

Ik heb al een afspraak gemaakt!

Ronald Zijlstra 7 dagen geleden

tuurlijk haal ik 'm.

G.M.W. Bruyninckx 7 dagen geleden

Nee hoor….



hans welsink 7 dagen geleden

nee absoluut nee.wat voor troep wordt er in je 
lijf gespoten?

Debby Niehenker 7 dagen geleden

Jazeker hoop ook dat de booster niet lang op 
zich laat wachten, ze zouden het moeten 
verplichten voor iedereen, je wil toch geen 
longcovid oplopen en andere mensen ermee 
besmetten

Marco Polderman 7 dagen geleden

@Theo jan Papen, als je dan ook aangeeft om 
-welke- opmerkingen het gaat, dan sneppen 
anderen wellicht wat je bedoelt. Nu roep je 
een beetje (veel) in de woestijn.
Ik haal de prik overigens. Ik heb geen last 
gehad van de eerdere inentingen.

Richard Homan 7 dagen geleden

Nee ik doe het niet meer. Heb er destijds vier 
gehad en de laatste twee keer ben ik er zo 
ziek van geweest terwijl ik de laatste keer dat 
ik echt ziek was me niet eens meer kan 
herinneren.

Gwen Smit 7 dagen geleden

Ik heb al een afspraak staan voor een prik. 
Het is voor mij als iemand met een 
immuunstoornis (en als tweede mantelzorger 
voor iemand met ernstige hartklachten) 
belangrijk dat ik hem haal wil ik niet plat 
liggen. Ik maak me ook zorgen over fe FLiRT 
variant die nu in opkomst is die waarschijnlijk 
minder gevoelig aan het worden is voor de 
bestaande vaccinaties.

MARION Groenenboom 7 dagen geleden

Ik heb tijdens de pandemie 3 covid 
vaccinaties gehad. Bij elke volgende 
vaccinatie waren mn bijverschijnselen pittig. 
Ik hen fibromyalgie en heb het idee dat een 
vaccinatie een zgn.aanval uitlokt. Ben nú 
vanaf januari extreem moe. Heb 1x corona 
gehad. Met pittige klachten

Jos Van Santen 7 dagen geleden



Ik ga geen prik halen. Haak ook geen 
griepprik ondanks mijn leeftijd.

jos de wit 7 dagen geleden

Ik heb teveel rare dingen gezien bij mensen 
die de prik( ken)hebben gehaald. Dus nee, ik 
neem hem niet!

geert postmus 7 dagen geleden

Nooit een prik gehaald, 2x corona gehad, de 
eerste keer flink ziek, de 2e x wat minder, dus 
ik neem aan dat mijn lichaam het zelf wel 
regeld.
Voor de mensen die wel gaan prikken heb ik 1 
advies, stop met drammen, het is gewoon 
griep.

Francois Froeliger 7 dagen geleden

ik begin er niet aan. Ook gestopt met de 
griepprik. 1 prik gehaald in de 1e ronde..J en 
J. en 1 × de zg booster. mijn zoon 2x Pfizer en 
1 booster. Hij heeft er last van gehad en nog 
steeds last van,mn minder energie.regelmatig 
hoofd- en spierpijn. hij gaat ook niet meer. Net 
als mijn vrouw en schoonmoeder van 86. Dan 
maar een beetje rekening houden met elkaar.

Cees Van Meijeren 7 dagen geleden

Als kanker patiënt ga ik zeker een prik halen!

Zep van Ginkel 7 dagen geleden

Zeker niet!

J A Nijenboer 7 dagen geleden

Wij wel want beter voorkomen dan genezen

Marco Le Large 7 dagen geleden

Ik wil hem wel halen maar een afspraak 
maken lukt niet

Minnee 7 dagen geleden

Absoluut.

Fred van Gelden 7 dagen geleden



zelfs na 2 corona besmettingen en de 
gevolgen ervan oa aan de longen, etc ... ga ik 
toch weer de prik halen.... zonder deze 
vaccinaties had ik dit niet meer kunnen 
schrijven. Fred v Gelden

Ger Blok 7 dagen geleden

Natuurlijk een prikje laten zetten net als de 
griepprik, en diegene die het niet laten doen 
daar heb ik vrede mee, als ze andersom ook 
maar zo reageren, gaat het nog goedkomen 
met Nederland

Bart Koorn 7 dagen geleden

Ja zeker, wij gaan de nieuwe “prik” zeker 
halen, is het niet voor ons zelf, al hoewel mijn 
echtgenote echt tot de risicogroep gerekend 
mag worden, dan is het wel voor ieder ander 
waar wij soms heel dichtbij kontakt mee 
hebben.
Vaccinatie gaat eigenlijk de vrijwilligheid 
voorbij!

Wout Barendregt 7 dagen geleden

Met het stellen van de vraag is het antwoord 
al gegeven. Als het had gewerkt bij Corona 
was de vraag overbodig! We zijn designed 
met een formidabel afweer systeem en laten 
we daar eens meer dankbaar mee omgaan!

Jose Martens 7 dagen geleden

Nee absoluut niet! Genoeg rotzooi ingespoten 
waarvan we niet eens weten, welk effect op 
onze gezondheid heeft. De mix van de 
vaccins heeft ook levens gekost! Nooit meer!

Antoinette Annema 7 dagen geleden

ja ik ga de prik halen

Hendrik Vogelaar 7 dagen geleden

Zeker weten heb ze allemaal gehad het kan je 
leven redden ik ben 75 jr dus oppassen.

Jasmijn Sweelss 7 dagen geleden

Nooit een gehaald dus je weet al wat ik ga 
doen. Nee natuurlijk ga ik niet. Zeker omdat 
het niet gevaarlijk meer is. En nooit geweest 



is voor mij ivm leeftijd. Maar je moet dan wel 
gewoon ggd cbs data bekijken.

wil verbaas 7 dagen geleden

nee.nooit meer.ziek van de vacinatie en een 
paar weken ziek van de covid

Koos Schuilenburg 7 dagen geleden

Maar natuurlijk! Bescherm jezelf en anderen.

Frederic Jacobs 7 dagen geleden

Nooit een gehaald en ga er nu ook niet mee 
beginnen. Als mijn persoonlijke arts ooit 
anders adviseert dan zal ik wel naar hem 
luisteren. maar voor nu ga ik geen risico 
nemen op onbekende lange termijn effecten 
of inmiddels bekende bij effecten

Kees De Jong 7 dagen geleden

Zeker wel! Net als bij de griepprik zijn de 
voordelen groter dan de nadelen!

Annie Sijbrands 7 dagen geleden

Alle vorige vaccinaties gehad, maar nu als 
nog corona.
Ook na de eerste vaccinatie boezemfibrilleren 
aan over gehouden. Dus ik twijfel nog.

Ed Bijster 7 dagen geleden

zekerheid voor alles, mocht ik geïnfecteerd 
raken ga ik niet dood en krijg ik ook geen long 
covid.

Clemens Schriever 7 dagen geleden

Zeker niet, leef graag nog wat langer.

bob marley 7 dagen geleden

Nog geen enkele gehaald, ruim 100x getest 
4x covid gehad allemaal probleemloos 
overleefd. Dus nee zal hem niet halen

Arend van den Burg 7 dagen geleden

Absoluut, ik heb hem veel vertrouwen in de 
medische wetenschap, met dan in het 



geleuter van wijsneuzen.

Richard Blokker 7 dagen geleden

hell no.

Ed van Essen 7 dagen geleden

Jazeker ga ik deze vaccinatie halen. Al was 
het maar om mijn omgeving te beschermen. 
Het is overigens ongelofelijk hoeveel malloten 
en pseudowetenschappers op dit artikel 
reageren en de meest onbenullige redenen 
geven om geen vaccinatie te halen.

Frits vriend 7 dagen geleden

Ik lees nog steeds dat mensen hem nemen 
om anderen niet te besmetten. Pfizer heeft 
allang toegekend dat daar nog nooit 
onderzoek naar is gedaan en dat ze dat 
helemaal niet weten. Blijkbaar blijven mensen 
zo'n leugen, je doet het voor een ander, maar 
geloven. Ongeloofelijk

Marian de Hair 7 dagen geleden

Ja zeker

Ben Duran 7 dagen geleden

Ja. Heb ze allemaal gedaan. Een keer corona 
gehad in november 2023. Nauwelijks klachten 
en geen resteffecten. Ik ken teveel 
voorbeelden van longcovid.

Poleij 7 dagen geleden

ja ik neem de vaccinatie.

mar groot 7 dagen geleden

Nee tuurlijk niet, nooit gedaan ook.

Alie Kondrouch-Ewijk 7 dagen geleden

heb zelfs in ziekenhuis gelegen met corrona 
na 3 prikken...raar !!!

Hans Close 7 dagen geleden

Ik had nog nooit een griepprik gehad in mijn 
leven maar toen ik begreep dat de combinatie 



griep en corona wel eens slecht kon 
uitpakken heb ik voor alle twee gekozen . Ik 
heb nog steeds de verantwoordelijkheid voor 
mijn vrouw en vijf dochters. Hoewel die 
knulletjes de grote macho zijn voel ik me nog 
steeds als vader verantwoordelijk en moet ik 
voor mijn eigen gezondheid zorgen om voor 
mijn offspring te zorgen.

Alie Kondrouch-Ewijk 7 dagen geleden

ik heb er 3 gehad en werd steeds zieker...dus 
nee...niet meer pfeiser...ik pas er nu voor...ben 
chronisch longpatient geworden met alle 
prikken....!

Bart Keune 7 dagen geleden

Wordt ziek van die prikken. Ook griepprik haal 
ik niet meer.

Dirk Burgers 7 dagen geleden

Ik volg het advies van het Nederlandse 
Artsencollectief. Nee dus.

Nico Jong 7 dagen geleden

zeker weten

W Neervoort 7 dagen geleden

1e prik gehaald om de kroeg in te mogen 
daarna nooit meer een prik gehaald en nooit 
ziek geweest. Dus neee ik haal hem niet.

Sjaan Notenboom 7 dagen geleden

Nee, de eerste 3 prikken wel gehaald maar ik 
vindt het genoeg zo.

Gerrit Kleine 7 dagen geleden

Nee , ga niet halen , alleen de eerste twee 
gehad, dat was genoeg

F.J Rijnaard 7 dagen geleden

Ik ben 71 jaar. laat me niet meer vaccineren 
.Bij de laatste vaccinatie ronde heb ik 'de 
booster ' ook niet genomen..Vele bekenden 
van me zijn doodziek geworden na de vorige 
vaccinatie ronde . Een ervan is via 



onduidelijke omstandigheden komen te 
overlijden..Was voorheen in perfecte 
gezondheid

Patrick Wijgers 7 dagen geleden

Nee, natuurlijk niet! Als je goed voor jezelf 
zorgt, is dat niet nodig.

Johan Smoorenburg 7 dagen geleden

Zeker weten, en ook de griepprik. Nooit enige 
last gehad.
Je doet het niet alleen voor jezelf, dat 
vergeten mensen nogal eens.
En als het nodig mocht zijn dan gaat het 
mondkapje ook weer op.
Het is nog echt niet de wereld uit, voor mij is 
dit “alle beetjes helpen”.

Tam Strots 7 dagen geleden

Absoluut niet. En ja ben
Chronisch ziek en daarom zo min mogelijk 
rommel in mijn lijf. En alsjeblieft mensen doe 
het niet voor een anders want die vragen daar 
niet om.

Mark Jongerius 7 dagen geleden

Ik ga zeker weer een booster halen. Ben 60+ 
en krijg ook om medische redenen griepprik. 
Ook jonge mensen kunnen nog steeds long 
covid krijgen. Niemand is onkwetsbaar, maar 
je moet het zelf maar afwegen. Geen dwang 
meer graag.

Theo Vervoort 7 dagen geleden

Tuurlijk!

Bert Jansen 7 dagen geleden

Absoluut niet. Ik ben 60+ maar aan mijn lijf 
geen polonaise van de Pharma industrie.

Anthonius Krijgsman 7 dagen geleden

Ja natuurlijk.

Gunay Mogtar 7 dagen geleden

nope dacht het niet



M Seubring Seubring 7 dagen geleden

2 x gehad. 3e x nee.

Th.C.M. Kemperman-Gould 7 dagen geleden

Absoluut!

Tom Tapperwijn 7 dagen geleden

zeker weten !!

Menno Daalmans 7 dagen geleden

Nee! Heb al spijt van de eerste.

Ankie Mulder-Brouwer 7 dagen geleden

Voor mij geen prik. Als ik voor polio ingeënt 
word krijg ik geen polio. Ook niet een klein 
beetje. Als ik voor COVID word ingeënt, krijg ik 
toch nog COVID. Ja ja in mindere mate, je 
wordt er niet zo ziek van, nou ik heb in mijn 
omgeving wel anders gezien. En wie bewijst 
dat je dan minder ziek bent, waar is dat te 
meten. Alleen als je niet ziek wordt na 
vaccinatie kan ik denken dat het werkt. En al 
die mensen die ineens een herseninfarct, 
hersenbloeding of hartstilstand krijgen?

Adri Blinkhof 7 dagen geleden

zeker weten!

Patrick Plasmeijer 7 dagen geleden

Nee dat ga ik niet meer doen geen reden 
meer voor vind het wel goed dat mensen die 
wat ouder zijn en wat mankeren de prik wel 
gaan halen.

Hans Roodbol 7 dagen geleden

Sorry wij halen hem niet de laatste gehad 
verleden jaar en tot nu niks gehad de 
griepprik nemen we wel die is vertrouwd.

Paul Baars 7 dagen geleden

Kort maar krachtig: JA !!

Marius Berghoef 7 dagen geleden



wij gaan hem zeker halen.

Christiaan van Mansfeld 7 dagen geleden

Absoluut, net iets teveel ellende gezien bij 
anderen.

Hans Close 7 dagen geleden

Ik had nog nooit een griep prik in mijn leven 
gehad maar toen

Ida Koutstaal 7 dagen geleden

Ik pieker er niet over om de prik te nemen. 
Dus niet.

Henri Rooding 7 dagen geleden

Voor mij niet meer...iedereen loopt te klagen 
dat de wereld overbevolkt raakt, maar als 
Moeder Natuur dat vervolgens op wil lossen 
door middel van een pandemie dan gaan we 
ons daar ineens tegen verzetten

cvm trechsel 7 dagen geleden

Ik ga em zeker halen, 5 weken geleden covid 
van iemand die ik hielp met verhuizing 
gekregen, 10 dagen met superhoge koorts 
gelopen, nu nog moe, veel hoesten en slapen. 
Schoonzus herstellend nu van postcovid, 
duurt ook te lang.

Jeffrey Van T Hof 7 dagen geleden

Blijf gewoon thuis als je ziek bent. Dat gedoe 
en bang makerij.

M.P. Zoet 7 dagen geleden

tijdens pandemie steeds gehaald maar nu 
niet meer. haal ook geen griepprik.

F.Kooistra 7 dagen geleden

Verbazend hoeveel mensen zich hier weer 
laten prikken.

Andries van Eijk 7 dagen geleden

Uiteraard wil in gevaccineerd worden.



Hulst 7 dagen geleden

nee, net als bij de griepprik krijgt ik griep en 
longontsteking na de prikken. Dus het werkt 
voor mij niet, helaas.

Lotje Hermans 7 dagen geleden

ja. gezien mijn leeftijd en gezondheid, ga ik t 
zeker doen, net als alle eerdere keren. 2jr 
geleden corona gehad, geen ellende 
ondervonden.

Emel De Bruyn 7 dagen geleden

Wij gaan de vaccinatie gewoon halen.

Scheepsma 7 dagen geleden

Zeker niet! Als je een beetje heb ingelezen 
weet je dat het niet werkt.
Maureen Scheepsma.

Ada Le Kluse 7 dagen geleden

Ja, net zoals ik ieder jaar de griepprik haal. 
Het vreemde is dat over die griepprik bijna 
niemand moeilijk doet. Ik heb om me heen 
gezien wat Covid-19 kan aanrichten.

Dick Van Marle 7 dagen geleden

ja hoor, vooral om geen long covid problemen 
te krijgen

Ingrid Van der veen 7 dagen geleden

zeker wel

Frans Qasters 7 dagen geleden

Absoluut niet.

Willem Van der Stelt 7 dagen geleden

Ja ik ga hem gewoon halen net als de 
griepprik.

Jet Booij 7 dagen geleden

ik haal m wel ondanks dat ik bijwerkingen heb 
gehad. verder zijn er 4 mensen overleden in 
mijn omgeving die me dierbaar waren en heb 



ik een vriendin met longcovid. Hier zit ik niet 
op te wachten.

Mac van Galen 7 dagen geleden

Jazeker. Heb sinds 2020 longcovid, dat is al 
meer dan genoeg.

Bianca de Boer 7 dagen geleden

Nooit gehaald en ga dit ook niet doen

Theo Thomassen 7 dagen geleden

Tuurlijk ga ik de prik halen. Al die misplaatste 
achterdocht. Ben blij dat ik in een land woon 
waar deze zorg gratis wordt aangeboden.

Maarten Van Deurzen 7 dagen geleden

Nadat een vriend een hersenbloeding kreeg 
een dag na vaccinatie hoef ik niet meer. De 
keer dat het kreeg was ik er zo vanaf. Ik zie de 
brief wel verschijnen

Rob Lindeman 7 dagen geleden

Jazeker, wil niet de zoveelste eigenwijs op de 
ic of begraafplaats worden.

Robje de Ho 7 dagen geleden

Robje de Ho; Nee die gaan we niet halen. 
Alleen maar gedaan om vrijheden terug te 
krijgen meer niet.

Fop.Simon. Dekker 7 dagen geleden

dit zou prik met verschillende vac nr 6 worden 
mmm ? kan dat goed zijn ?

Jager 7 dagen geleden

Ik haal de coronaprik.

Rik Poelman 7 dagen geleden

Bij mijn laatste vaccinatie werd ik 
verschrikkelijk ziek, dus voor mij geen Covid 
vaccinaties meer

Ina Smallenbroek 7 dagen geleden



Ik sta bovenaan in de risicogroep. 
vanzelfsprekend haal ik de prik

sonja wolf 7 dagen geleden

gelijk vandaag de afspraak gemaakt.beter 
safe than sorry

johan kooy 7 dagen geleden

ja ik ga ze alle 8 of hoeveel zijn het er 
tegenwoordig gelijk maar halen😅

Marien de Wit 7 dagen geleden

@ godspeed Heeren,
Ik kan niet geloven dat zo'n groot % de prik 
NIET gaat halen.
Ken jij mensen die aan de prik zijn overleden? 
Ik niet.
Ik ken wel mensen met longcovid die zo 
eigenwijs waren de prik niet te nemen.

Henk Gillot 7 dagen geleden

lijkt mij zeer zinvol. Zeker wat oudere 
personen. waarom wel de griepprik en deze 
niet.

Willem van Hemert 7 dagen geleden

ik was gewoon een gezonde vent kreeg ik een 
hersen infarct één van de betere eerlijke 
artsen gaf aan dat het ook door de 
vaccinaties komen wat ik had gedaan ook 
voor de vele oudere klanten die ik heb ! dus 
voor mij geen vaccinaties meer tegen Corona 
mensen worden ondanks vaccinatie toch nog 
ziek

Gerry Breuer/Hulshof 7 dagen geleden

Arnold Breuer. wij gaan ze zeker halen.

E. Beerdsen 7 dagen geleden

Natuurlijk haal ik een inenting. Er is al zo'n 
tekort aan verplegend personeel.

Jan Paal 7 dagen geleden

Absoluut!



J.J. Leijendekkers 7 dagen geleden

Zeker wél

Jan Bravenboer 7 dagen geleden

ja, natuurlijk haal ik de prik.

Danny Mooren 7 dagen geleden

Denk het niet .. na alles wel klaar mee

Bas De Leeuw 7 dagen geleden

Ja hoor.

aad Romijn 7 dagen geleden

Ik ben 78 en ga de prik zeker halen.

Lex Dol 7 dagen geleden

Moet een ieder zelf weten vind ik. En wat je 
doet mag een ander zich niet mee bemoeien. 
Is privé.
Niets is zo beladen geweest als corona en de 
vaccinatie. Ik merk dat dat spanningsveld nog 
niet helemaal weg is. 
Wordt wel tijd.

Frits Lawa 7 dagen geleden

Wij, mijn vrouw en ik zijn boven de 84, dus 
kwetsbaar. wij laten ons altijd vaccineren.

suzanne wandeloo 7 dagen geleden

ik ga hem ook weer halen :)

Wj Boer 7 dagen geleden

Nee hoor, collega's halen ze en meer ziek 
geweest dan ik. Veel mensen testen niet eens 
meer, hoeft ook niet in de zorg. Als we griep 
hebben mogen we gewoon werken. Dus wie 
zegt dat je corona hebt en geen flinke griep. 
Nauwelijks testen meer te krijgen en gaat nog 
steeds op je dna zitten. Voor wie wil prima 
hoor. Ik geloof er niet meer in.

Paul Pruijsen 7 dagen geleden



@Jos Dekker, een collega van mij ook. Alleen 
kwam het na het halen van 3 prikken daarvoor 
had die niks en was kerngezond

Margriet Van Bedaf 7 dagen geleden

Margriet van Bedaf, ik ga zeker de prik halen. 
Ik heb Cröhn en mis al behoorlijk veel darm 
en daardoor kan ik heel ziek worden, dus voor 
mezelf wil ik het niet maar ook voor een 
ander wil ik het niet. ik hoop dat andere 
mensen dat ook niet alleen voor zich zelf 
doen. Laten we wat meer voor elkaar doen, 
we hebben elkaar nodig. groet Margriet van 
Bedaf

Bob Bakker 7 dagen geleden

ik haal de vaccinatie wel, gezien mijn leeftijd 
van 75 en van alle voorgaande vaccinaties 
geen bijwerking gehad. Ben blij met de 
bescherming en ook door voorzichtig te zijn 
geen corona gehad.

Johanna Zwanenburg 7 dagen geleden

absoluut zeker weten.

dick kasius 7 dagen geleden

Ja mijn vrouw en ik ook leeftijd 84 en 86 jaar 
oud

RA Goossens 7 dagen geleden

Kort maar krachtig JA

PETER Keijers 7 dagen geleden

nee ga hem niet halen, heb de eerste 3 
genomen, ik ben 77 jaar kan me niet 
herinneren wanneer ik een griep gehad heb na 
de 3 prikken al 4 keer ziek geweest en voel 
me nog steeds niet zoals voorheen

Andre Groeneweg 7 dagen geleden

Ik booster zeker! Misschien zijn er onbekende 
effecten van de vaccins, maar ik weet 
inmiddels hoe ziek je kunt zijn van corona, 
dus alles wat dat tegengaat, pak ik aan. Met 
beide handen, die we nog steeds vaker 



wassen. Zo ook hoes en nies ik nog steeds in 
de elleboog.

Gonda Hartog 7 dagen geleden

Natuurlijk niet.

Wh Herrmann 7 dagen geleden

heb 2maal een spuit gehaald en ben daarna 
alle geur en smaak kwijt

frank keizer 7 dagen geleden

Doe onderzoek naar de bijwerkingen en 
bepaal dan je keuze.

Mieke Oostendorp 7 dagen geleden

Jazeker haal ik de prik weer. Voorkomen is 
beter dan genezen.

Jan Hofman 7 dagen geleden

Ja, voorkomen is beter dan genezen

alex meulenbelt 7 dagen geleden

nee ga hem niet halen

Michael Meyers 7 dagen geleden

Ga ik niet doen. Ben al gestopt na de 2e prik.

Joke de Feber 7 dagen geleden

ik ga geen prik halen. nog nooit gedaan en nu 
ook niet. t is tegenwoordig een gewone griep 
en ook de griepprik haal ik niet. leef gezond is 
mijn mening.

van Wijnen 7 dagen geleden

best zorgwekkend hoeveel mensen er 
blindelings in geloven.... ze hebben weer 
miljarden verdient aan het simpele volk...

Trudy van Heck van Megen 7 dagen geleden

Omdat ik niet gezond ben heb ik de 
vaccinaties gehaald. Vorig jaar ook, maar dat 
was Pfizer ipv Moderna. Ik heb hiervan een 



grote terugslag gehad. Dit jaar weer Pfizer, 
dus ik ga niet.

Miene Van baren 7 dagen geleden

Ja hoor deze ga ik weer halen . Als ik naar het 
buitenland ga neem ik ook de vaccinaties

Hans de Groot 7 dagen geleden

de afspraak staat al.

Sjoerd Molenbeek 7 dagen geleden

Heeft de firma Pfizer weer geld tekort? 
Worden daarom mensen weer bang gemaakt 
voor corona? 
Net als bij de griepprik loopt het vaccin achter 
de feiten aan. Je laten prikken heeft dus in 
mijn ogen geen enkel nut. Dus antwoord op 
de vraag, nee. Ik ben geen speldenkussen.

Willem Hoving 7 dagen geleden

Ja. Ik neem hem zeker. Heb nog geen enkele 
overgeslagen. Dit wordt dus nummer 7 of 8.

Lydia de Hoogh 7 dagen geleden

Nee, in juni nog COVID gehad. Twee dagen 
last van een zere keel gehad, verder geen 
klachten. Ik heb weer genoeg anti-stoffen 
aangemaakt om de winter mee door te 
komen. Ron

Hans Kempink 7 dagen geleden

Jazeker, interesseert mij niet wat anderen 
vinden.

Peter van Reeven 7 dagen geleden

ja, natuurlijk!

leo ROEST 7 dagen geleden

Ongetwijfeld, evenals de griepprik. Het zou 
alleen wel fijn zijn als de distributie lokaal 
wordt opgezet.

J Groeneweg 7 dagen geleden



Ik ga de prik gewoon halen. Baat het niet, 
schaden doet het ook niet. Alle keren een prik 
gehaald en nooit problemen ervaren.

Bert Teunisse 7 dagen geleden

ik ben er wel klaar mee nu! Geen prikken meet 
voor mij.

Vincent van der Neut 7 dagen geleden

Nooit gehaald en gaat ook niet gebeuren.

johan benner 7 dagen geleden

@ chris werensteijn, dat is een waar als een 
koe. Je gaat dood......maar nu nog niet

De Vlaming 7 dagen geleden

Nooit van mijn leven! Het is spelen met je 
leven. Je weet niet wat de toevoegingen van 
de injecties zijn.

R Bijlsma 7 dagen geleden

Wij, mijn vrouw en ik, gaan zeker de prik 
halen. Geen extra risico’s lopen voor jezelf en 
derden niet in gevaar brengen. 
En waarom zou je risico’s gaan lopen, 
wanneer dat niet hoeft. En wanneer je 
bijwerkingen krijgt van de prik, wat krijg je dan 
van de ziekte zelf?

Cees Blonk 7 dagen geleden

Ik ga de prik halen. Bescherming voor mijzelf 
en mijn omgeving

J. Loef 7 dagen geleden

Ga 'm zeker halen. Bijna 76 dus zit in de 
risicogroep.

DHJ Kok 7 dagen geleden

Ben 60 geweest en Corona gehad , stelde 
niets voor 1dag ziek geweest en nog nooit 
een prik gehad .
Ben gezond en goed afweersysteem 
regelmatig of elke week een visje eten (forel 
zalm makreel haring ) bevat B6 B12 



meervoudig onverzadigde vetzuren en zo blijf 
je een sterk afweersysteem houden !!!

Martin Essen 7 dagen geleden

Naast de griepprik neem ik al vanaf het begin 
alle coronaprikken. Ik heb een hoog risico. Ik 
heb verder geen zin in ziek worden, ik heb nog 
nooit corona gehad en wil dat graag zo 
houden. Mensen die tegen vaccinaties zijn en 
misinformatie/complotheoriëen verspreiden 
moeten hard aangepakt worden vooral 
wanneer ze een groot risico voor anderen zijn, 
en/of anderen bewust met hun 
onverantwoordelijke acties in levensgevaar 
brengen. Zero tolerance!

Rian van den Bersselaar 7 dagen geleden

ben 70, heb astma, en jazeker, ga ik deze 
nieuwe coronaprik weer halen: ik geloof in 
wetenschap, niet in mensen die allerlei 
nonsens beweren, er niet voor doorgeleerd 
hebben en vooral, over het algemeen een iq 
lager dan hun schoenmaat hebben. De 
wereld, vooral online, wordt geregeerd door 
dommeriken.

Gerard vd Wiel 7 dagen geleden

Hier komt er géén enkel coronavaccin in..
Om mij heen veel jonge mensen verloren aan 
hersenbloedingen en andere nare 
ziektebeelden die in verband worden gebracht 
met deze vaccinaties.
En zeg niet "dat is niet waar" deze vaccins zijn 
véél te snel op de markt gebracht en de 
bijwerkingen (op de lange termijn) zijn nog 
steeds onbekend.
Het vertrouwen in de overheid is hier in 
Nederland nog steeds vééls te groot.
Vraag mij af wanneer mensen de échte 
waarheid van COVID-19 onder ogen gaan 
zien..

N. Wierckx 7 dagen geleden

Zeker ga ik een prik halen

Theo jan Papen 7 dagen geleden

Door de comments te lezen zie je hoe slecht 
de mensen geïnformeerd zijn, zoveel onzin er 



wordt verkondigd. Hoe dat komt, dat is een 
vraag voor bijvoorbeeld deze redactie.

Joke Bol 7 dagen geleden

Zeker weten alles wat ze op dit punt 
aanbieden halen we .weet van vorige corona 
infectie hoe hondsberoerd ik was ondanks de 
prikken maar hoefde niet naar ziekenhuis en

Philip Welsener 7 dagen geleden

Geen haar op mijn hoofd die er aan denkt om 
mij te laten lekprikken voor niks. Geen 
coronaprikken en ook geen griepprikken 
meer. Ik trap niet meer in die volksverlakkerij!!!

johan benner 7 dagen geleden

Natuurlijk gaan we die prik gewoon halen. Wij 
zijn generatie X hahah

Dré Kuipers 7 dagen geleden

Nooit gehaald en zal dit ook nooit doen. 
Vertrouw op mijn eigen lichaam!

Albert Scheenloop 7 dagen geleden

heb ze tot nu toe allemaal gehad en ook deze 
ga ik weer halen (en wel op 10 november)

A. Zondervan 7 dagen geleden

Nooit meer een van overheidswege 
voorgestelde vaccinatie!

N Coesel 7 dagen geleden

@Freddy Kruyt: je hebt gelijk. Weer een hoop 
anti-vaxers tussen de reageerders!

NW Wagenaar 7 dagen geleden

Zeker, als je als 60+ long covid krijgt zijn de 
klachten ook minder. En uiteraard geloof ik de 
wetenschap wel.

Mathilda Fellman 7 dagen geleden

absoluut niet. we zijn besodemieterd de 
vorige keer. Sindsdien ben ik benauwd.



Paul van Dijk 7 dagen geleden

Geef mijn portie maar aan Fikkie … heb meer 
bij effekten gehad van die prik dan van de 
besmetting.

Marian Quinten 7 dagen geleden

Tuurlijk ga ik prik halen. dat zijn we verplicht 
aan onszelf en de medemens!

Karin Zwart 7 dagen geleden

nee ik geb alleen de eerste twee gehad 
daarna niet meer. geef het aan mensen met 
slechte gezondheid. ik sla weer over

peter Zelst 7 dagen geleden

Nou, zeker dat ik hem ga halen. Alle prikken 
gehad en ik fietste

I. de Keet 7 dagen geleden

Als risicogroeper ga ik hem meteen halen, 
heb er 7 gehad al, 1x milde corona, niemand 
om mij heen werd ziek van de vaccinatie.

Florentine Berg 7 dagen geleden

Neen, dit keer óók niet, ondanks mijn leeftijd 
60+

randy vliet 7 dagen geleden

Nee !!!

ed van de Beek 7 dagen geleden

Nee, zeker niet ivm de ernstige bijwerkingen 
van de vorige keer. Er wordt nu ook alleen een 
Mrna vaccin aangebode .
Belangrijker nog: laat ook in de toekomst 
iedereen vrij om te kiezen of ze wel of niet 
gevaccineerd willen worden en ook met welk 
vaccin.
Ed

Elly Franken 7 dagen geleden

Zeker wel. 2 maanden ic, jaar revalideren, nog 
steeds niet als eerst. Prik mij maar vol.



MM van den Bos 7 dagen geleden

Zolang mijn ouders (88 en 89 jaar) in leven 
zijn haal ik de coronaprik en de griepprik. Dat 
vind ik het beste voor mij en mijn familie.

Bep Sepers 7 dagen geleden

ja, graag

Ber van den Bosch 7 dagen geleden

Ik had en heb twijfels bij de vaccinaties 
vanwege de (nog) onbekende effecten op 
mijn lichaam. Heb desondanks twee 
vaccinaties+booster genomen, mede om 
geen (stille) verspreider te worden. De 
booster daarna nam ik niet en de komende ga 
ik ook niet nemen. Tijdens Corona heb ik me 
moeiteloos aan de richtlijnen gehouden, dat 
ga ik de komende maanden weer doen. Dat ik 
geen Corona heb gekregen wijt ik eerder 
daaraan, dan de vaccinaties.

Eric Goedhart 7 dagen geleden

Kort maar krachtig: Nee.

T. Gerards 7 dagen geleden

ik haal ze wel

Jos Dekker 7 dagen geleden

We hebben een goede vriend met long 
Covid..dat is echt verschrikkelijk. Ik sta 
vooraan in de rij voor die prik.

Baltus Groot 7 dagen geleden

Jazeker vlgs mij nr 8. Baltus de grooy

eric weez 7 dagen geleden

Al een afspraak gemaakt zelfs.
In de directe omgeving veel corona 
ontkenners die het gras nu vanaf een heel 
andere kant bekijken.

Arjen Drieenhuizen 7 dagen geleden

ja ik ga deze zeker halen.



Rob Wijn 7 dagen geleden

Ik ben al gestopt met sponsoring van Big 
Pharma.

godspeed Heeren 7 dagen geleden

Ik kan gewoon niet geloven dat er nog steeds 
zo'n groot percentage als hier nog een "prik" 
gaat halen. Werkelijk iedereen in mijn kring 
(gevaccineerd en ongevaccineerd) geven aan 
dat ze er nooit meer 1 gaan halen. En dat ze 
het toen deden voor de vrijheden.

Chris strik 7 dagen geleden

Zal over nadenken....nope nooit weer

Ruud Schuurman 7 dagen geleden

Absoluut niet, spijt dat ik die eerste heb 
genomen, mijn vrouw was meteen al zo 
verstandig om er niet aan te beginnen.

Henk v Dorop 7 dagen geleden

natuurlijk! Dank zij de prikjes nog nooit 
corona gehad. En daardoor ook geen 
complicaties.

den Hartog 7 dagen geleden

Jazeker !

Wilma fuhrmann 7 dagen geleden

Absoluut

Andre van der Velden 7 dagen geleden

Jazeker. Voorkomen is beter dan genezen.

Ben de Groot 7 dagen geleden

ik ga de prik zeker halen , ik ben mogelijk één 
van degene die vatbaar is voor corona.

Stefan Pouw 7 dagen geleden

Nee ik ben daar helemaal klaar mee. 3 stuks 
gehaald en dan word ik nog maar een x ziek. 



Heb inmiddels al 2x goed corona / griep 
gehad.

Willem Kraan 7 dagen geleden

Jazeker en ook de griepprik.

Gerrit Schoonevelt Buchner 7 dagen geleden

Ja zekers. De afspraak staat voor 16 
september a.s.

Hans Wingerden 7 dagen geleden

Ik en mijn vrouw nemen hem zeker niet, na 
elke vaccinatie maanden diarree gehad. Dat 
willen wij dus nooit meer

Kuipers 7 dagen geleden

Ik heb nare bijwerkingen gehad van de 
pfizerprik. Dus die nooit meer. Vorig jaar 
december geprikt met een vaccin op 
eiwitbasis, daar geen last van ondervonden. 
Zodra deze weer beschikbaar komt,zal ik die 
wel halen. Ik ben boven de 70.

bill Muller 7 dagen geleden

Even simpel gesteld: covid is een griep, dan is 
de griepprik toch voldoende?

rob Korevaar 7 dagen geleden

Uiteraard ga ik hem halen.
74 jaar en dus een risico leeftijd.

Vlok 7 dagen geleden

ik ga hem halen

Nick Melgert 7 dagen geleden

Nope.

Jack Oud 7 dagen geleden

Nee ga hem zeker niet halen, ook griepprik 
nooit gehaald wel destijds 3x coronaprik vindt 
het wel genoeg. Leef gezond, mijdt groepen, 
beweeg veel, ben nooit ziek, tenminste kan 
mij dat niet herinneren…. waarom zou ik 



allerlei preventieve prikken halen in een 
gezond lijf !

Henk Timmermans 7 dagen geleden

uiteraard gaan we de prik halen.Beter voorzijn 
dan eventueel dood ziek worden. Je weet van 
te voren niet hoe e.e.a deze winter gaat 
verlopen met COVID 19. En.. wat krijg je 
tegenwoordig nog in Nederland gratis! Juist 
een Corona prik.

MJI Kempjes - Correljé 7 dagen geleden

Jazeker, ik val in de risicogroepen, heb ze 
allemaal gehaald, dus deze komt er zeker óók 
bij!

A. van Ispelen 7 dagen geleden

Jazeker! Het virus muteert en een vaccinatie 
biedt dan weer wat meer bescherming. We 
moeten er maar aan wennen dat een 
jaarlijkse upgrade vanzelfsprekend wordt. Net 
als bij de griep.

Leo vd Meij 7 dagen geleden

Mijn vrouw en ik halen de prik, zeker weten. 
Die verkleint aanzienlijk de kans dat we echt 
ziek worden of blijven. Vaccineren is gewoon 
slim.

Rob Lelieveld 7 dagen geleden

Ja ter zelfbescherming en voor derden

John van Rijsingen 7 dagen geleden

Tuurlijk, mijn vrouw ook!

eh Zimmer 7 dagen geleden

Ja hoor, gewoon doen!

Marinus Burger 7 dagen geleden

Een vaccin is geen garantie tegen Post Covid, 
ervaring mee.

joke de bree kooijman 7 dagen geleden



Ja mijn echtgenoot en ik gaan de prik halen. 
Teveel mensen zijn overleden, die niet 
gevaccineerd waren.

jan van Hamersveld 7 dagen geleden

Ga corona prik zeker laten zetten. Er zijn 
teveel mensen in mijn omgeving met ernstige 
en landurige klachten. Helemaal geen twijfel.

tom boshuisen 7 dagen geleden

Wat is het nut van een vaccinatie die 10 
weken zg. bescherming biedt of je minder 
ziek maakt.

Jolanda Stok 7 dagen geleden

Nee, ik stop ermee, net als met de griepprik, 
laatste jaren geen griep meer gehad. Dus ze 
mogen hem zelf nemen.

Bart Pieneman 7 dagen geleden

ik wel! ben longpatiënt en heb suiker

Antonie Verweij 7 dagen geleden

De prik haal ik niet alleen voor mezelf maar 
ook ter bescherming van anderen!!!

C. van de Beek 7 dagen geleden

Ja natuurlijk ga ik de 6 de prik halen

chris werensteijn 7 dagen geleden

nee zeker niet , hoe betrouwbaar is de 
overheid en wetenschap. ik ga wel gewoon 
dood.

Ron Speksnijder 7 dagen geleden

Zoals van het begin wordt deze vaccinatie 
ook gehaald. Behoor zelf helaas tot een 
kwetsbare groep en wil het risico niet nemen 
om zelf of andere mensen te besmetten.

Jan Willem Schotel 7 dagen geleden

ja hoor, ik haal het gewoon. ook de griepprik.

hendrik Hooft 7 dagen geleden



Natuurlijk, geen probleem. Veiligheid voor 
alles en iedereen.
 H.Hooft

Hans Geuze 7 dagen geleden

tuurlijk halen mijn vrouw en ik ons 
coronashotje.😊

Kim van Rosevelt 7 dagen geleden

Ja zeker, ik heb nu 2 jaar Long covid. Nog een 
keer Covid kan zorgen voor nog meer 
klachten.

Wouter Kamerbeek 7 dagen geleden

Ja waarom niet ,kan geen kwaad,is goed 
uitgetest neem ik aan 👍

Julia van Damme 7 dagen geleden

Nee, geen denken aan! Heb er, onder protest, 
3 gehaald en alleen maar bijwerkingen van 
gehad. Ben nooit ziek, dus ik haal geen enkele 
vaccinatie, ook niet voor griep en andere 
prikken die mij vanwege mijn leeftijd worden 
aangeboden. Ik vertrouw op mijn eigen 
immuunsysteem dat tot nu toe perfect werkt; 
nooit verkouden of griep. Maar ga vooral als u 
dat nodig vindt!

Joop Derksen 7 dagen geleden

Zekers weten!

van Wattingen 7 dagen geleden

ja ik wel, laat even wat ouderen voor gaan en 
dan net als mijn griepprik

Geugies-Eversdijk 7 dagen geleden

Jazeker

Ger. Eldik 7 dagen geleden

Ja hoor, elke keer weer wanneer het kan.

Hans Kints 7 dagen geleden

Het is zeker dat ik de prik ga halen. Niet 
alleen voor jezelf maar ook voor je omgeving.



Han Meijer 7 dagen geleden

Ja, nou en of!

ade Schattevoet 7 dagen geleden

Ja, natuurlijk, domme vraag

Wim Beckers 7 dagen geleden

Nee, nooit meer.

Segert Vorster 7 dagen geleden

Nee. Net als de griep prik nergens voor nodig. 
Alleen als je bang bent. Het werkt te tijdelijk 
voor mij.
Als er 1tje was die permanent werkt. Of voor 
30 jaar ofzo. Dan zou ik het doen. Niet een 
jaarlijkse.

Nel Modder 7 dagen geleden

Ja ik neem deze vaccinatie ook , heb alle 
vorige ook gedaan !

Jacqueline Dragt 7 dagen geleden

Mijn man is wat ouder en aan zijn hart 
geopereerd, ik heb astma en een moeder van 
90 in een zorgvilla. Ik ben niet gek, ik haal die 
prik. Voor mezelf en mijn omgeving.

Bram Van Hirtum 7 dagen geleden

Nooooooooit meer.

Cornelis Keijzer 7 dagen geleden

Zo snel mogelijk.

robert smolders 7 dagen geleden

Natuurlijk! Zeker gezien mijn leeftijd.

joke duijves 7 dagen geleden

Nee bedankt !

John Massar 7 dagen geleden

Zeker



P Verkerk 7 dagen geleden

Nutteloos, als je gezond bent. Het is nog 
maar de vraag of het je immuunsysteem 
ondermijnt.
Anderen bescherm je niet, het gaat 
besmetting niet tegen.

Kees Bohte 7 dagen geleden

Als ik weer thuis ben ga ik hem wel halen 
hoor.

H de Bode 7 dagen geleden

zeker weten, ben al oud dus belangrijk

Gerda Kwant 7 dagen geleden

Zeker ga ik een Corona vaccinatie halen. Ik 
uiteenlopend redenen vind ik dat heel 
belangrijk.

M. Lenselink 7 dagen geleden

Ik heb al een afspraak op 16 september, dus 
ja ik ben erg blij dat dit kan. Het is geweldig 
dat dit gratis kan en voor iedereen 
toegankelijk is.

Arie Van Krimpen 7 dagen geleden

heb het verleden jaar aan mijn huisarts 
gevraagd, voordat ik ging overwinteren. Deed 
er wijfelend over. Ik weet het niet, zal het t.z.t. 
weer gaan vragen

Vincent Roelofs 7 dagen geleden

RIVM;
Het is niet meer nodig om een coronatest te 
laten doen. Ook een corona zelftest is niet 
meer nodig. Houdt u zich wel aan de 
algemene adviezen om luchtweginfecties te 
voorkomen. Als u coronaklachten heeft dan 
kunt u besluiten om toch een corona zelftest 
te doen.
Waarom dan hameren op vaccinatie?

Nagel 7 dagen geleden



Ik val onder de risicogroep dus ga gewoon ff 
die prik halen.

Frei Paulustein 7 dagen geleden

Jazeker, alleen wanneer Rutte weer minister-
president wordt!

Jose Bonet 7 dagen geleden

ja hoor wij gaan m halen .

Ria Boon 7 dagen geleden

Wij als 60+ gaan er zeker weer voor. Alle 
vorige ook gehad, dus wij gaan ervoor!

Ton Leerentveld 7 dagen geleden

Eerst maar eens afwachten ... Vanuit de 
paniek destijds zijn er halsoverkop vaccins 
ontwikkeld, waarvan de lange termijn effecten 
vanzelfsprekend nog niet bekend kunnen zijn. 
In mijn jonge jaren ben ik natuurlijk 
gevaccineerd; ouders dachten er niet eens 
over na, maar heden ten dagen wordt van 
alles een verdienmodel gemaakt, waarbij ik 
steeds vaker het gevoel krijg, dat het niet om 
mij gaat, maar in dit geval om de 
farmaceutische industrie. Ik vertrouw 
voorlopig nog even op mijn eigen weerstand

Judith Heilen 7 dagen geleden

Sta al ingepland voor de vaccinatie

Ada Bezemer 7 dagen geleden

ik neem wel de coronaprik ben het ermee 
eens gezien mijn leeftijd en suiker type 2 in 
ernstige maate.!

Fred De Man 7 dagen geleden

er is al genoeg in mij geprikt ik sla het deze 
keer over

Gert-Jan van Ooijen 7 dagen geleden

in geen geval laat ik mij vaccineren

Arie Vergeer 7 dagen geleden



Gaan we niet doen!

Remco De boer 7 dagen geleden

Heb 'm niet, wil hem ook niet. Ook nooit 
corona gehad. Uit ervaring is gebleken dat t 
ook niet beschermd. Mijn ouders beide 
meerdere malen gevaccineerd en beide 
alsnog corona gehad. Maar ieder moet doen 
wat ze zelf willen.

mar oost 7 dagen geleden

Ik ga zeker. Ik ben dankbaar dat ik in een land 
leef waar mij dit wordt aangeboden.
Complimenten voor GGD, zag vandaag dat 
dag/tijd prik al staat ingepland op een locatie 
vlak bij het dorp waar ik woon.

Ton de Jong 7 dagen geleden

Heb hem nog nooit gehaald en zal het ook 
nooit doen!

Ruud Schoenmaker 7 dagen geleden

Zeker en vast

arjo klijn 7 dagen geleden

wordt tijd dat hij gewoon gelijk met de griep 
spuit gegeven wordt, scheelt qua kosten en 
het aantal mensen die hem gaan halen

E.A. van de Merwe 7 dagen geleden

nee , heb alle prikken en herhaal gehad en heb 
afgelopen zomer corona gehad voor 3e keer, 
wellicht als ik 70 plus ben wel

Johan Muilenburg 7 dagen geleden

Zeker weten.
Ga er alles aan doen om ook nu weer 
verschoond van corona te blijven

Izaak De Vries 7 dagen geleden

Ik haal ook deze ronde weer een vaccinatie, ik 
kom in mijn werk met veel mensen in 
aanraking en zou niet willen dat iemand ziek 
wordt omdat ik mijn prik niet heb gehaald.



V Adrichem 7 dagen geleden

Ik ga hem zeker halen. Ik heb regelmatig 
longproblemen en ga hem daarom zeker halen

Ronald Wingerde 7 dagen geleden

Zeker ga ik weer een prik halen. Baat het niet, 
schaden doet het zeker niet is mijn 
overtuiging.

Fred Vries 7 dagen geleden

In mijn netwerk allemaal verschijnselen van 
long Covid, hartinfarcten (sommige fataal) en 
auto immuun ziekten en ieder van hen heeft 
de Coronaprik gehaald. 
Dus wat denk je zelf?

pedro de la torres 7 dagen geleden

nee ga hem niet halen, kreeg hetseninfarct 
niet lang na vaccinatie. zeg niet dat dit de 
oorzaak was, maar neem dat risico toch niet. 
was de eerste keer dat ik ander dan astra 
zenica kreeg. hoewel die slecht 
aangeschreven stond , had ik twee keer geen 
bijverschijnselen. moet wel zeggen dat ik 
corona hebbgehad voor 1e vaccinatie. laatste 
keer pfizer gehad, erg ziek geweest en niet 
lang daarna herseninfarct. dus geloof het wel, 
zal nu wel genoeg weerstand hebben.

Vera Bommele 7 dagen geleden

Tuurlijk haal ik de prik. Corona valt niet mee 
te spotten

peter smit 7 dagen geleden

Nooit gehaald en zal het nooit doen!!!

Reinanda Scheer 7 dagen geleden

ik ga hem zeker halen. want ik zit in de 
risicogroep en mag niet ziek worden i.v.m. 
mijn aandoeningen.

Marinus Burger 7 dagen geleden

Absoluut niet, nooit ziek en na dat Corona 
vaccin dus wel. Ik laat me ook niet opjuinen 



en al helemaal niet als je het voor je 
medemens moet doen. Zie CEO van Pfizer.

Bert Otto 7 dagen geleden

Mijn vrouw en ik hebben nog nooit corona 
gehad en dat willen we zo houden. Dus: kom 
maar op met die prik!

Eric van Delft 7 dagen geleden

om de dooie dood niet! 
laat iedereen vooral doen wat goed voelt, ik 
vind dat helemaal prima! maar zoals velen 
niet lastiggevallen willen worden door bijv. 
Jehova's, heb ik er weinig behoefte aan om 
lastiggevallen te worden waarom een ander 
vindt waarom ik wel of geen prik zou moeten 
halen! ik heb de 1e 25 prikken niet gehaald, 
dus zal deze ook wel niet gaan missen. maar 
nogmaals voor iedereen, doe vooral wat goed 
voelt!

Christiaan Beekhuis 7 dagen geleden

wat denken jullie zelf! nee!

Pim Visser 7 dagen geleden

zeker weten dat ik hem ga halen

T. Snel 7 dagen geleden

Zeker wel, zelfs al een afspraak gemaakt.

Wil Janssens 7 dagen geleden

Ik zit in een risicogroep maar stop met 
vacinaties!

Warnaar 7 dagen geleden

Ja zeker

co patist 7 dagen geleden

Ga zeker de prik halen.

Ria van der Zaag 7 dagen geleden

Zeker, ik vind het jammer dat deze vaccinatie 
niet breder wordt aangeboden, iedereen loopt 
immers risico op long covid.



Loeska Snel 7 dagen geleden

ga ik wel halen. baat het niet het schaad ook 
niet

Frans Dijkstra 7 dagen geleden

Wij vallen niet in een risico groep maar mijn 
vriendin was toch dermate ziek van 
waarschijnlijk en nieuwe variant dat we er 
sterk aan denken om toch een booster te 
halen.

John Sablerolle 7 dagen geleden

Nee. Nooit gehaald ook. Om mij heen veel 
mensen zien doodgaan en ziek zien worden 
na hun vaccinstie

Mark Hendrikx 7 dagen geleden

Neen, heb er nooit een gehaald en heb 2x 
corona gehad in het verleden en ben er niet 
echt zieker van geweest als bij een normale 
verkoudheid.. Helaas veel mensen om me 
heen ziek zien worden na al die vaccinaties of 
zelfs jong overleden.. Dus ik geef mijn portie 
wel aan fikkie..

P.J.C. Owen-Meurs 7 dagen geleden

P.J.C. Owen -Meurs,
Ja zeker, dat wordt de zesde in de rij, daarna 
de griepprik en we zijn weer klaar voor de 
winter.

Sjaak Smit 7 dagen geleden

Nee, natuurlijk niet. Het belang van deze prik 
is me geheel onduidelijk... Net zoals de 
griepprik trouwens!

JB Doorn 7 dagen geleden

heel simpel nee. ik haalde de griepprik ook 
nooit, die ging al meer dan 20 jaar bij t 
oudpapier en dat gebeurt met deze 
uitnodiging ook.

Freddy Kruyt 7 dagen geleden

Ik ga wel. Net als alle corona prikjes hiervoor. 
Nergens last van en niemand om mij heen is 



dood neer gevalen. Dat gebeurt alleen bij 
mensen omheen de anti vaccers lijkt wel. 😀

AAR Lijf�jt 7 dagen geleden

collega van 34 jaar had longcovid en een half 
jaar goed ziek geweest door dit onschuldige 
virus. Dus ja ik laat me vaccineren als het kan.

Norbert Schooten 7 dagen geleden

ik heb alle vaccinaties gehad voor corona, 
maar ik ben nu zware lichamelijke klachten. 
dus ik weet niet of ik hem weer ga halen 
omdat ik niet weet of deze klachten door de 
vaccinaties komen.

Liesbeth Stam 7 dagen geleden

Ik wil hem wel hebben,.alleen jammer dat de 
huisarts het niet doet,want we moeten er ver 
weg voor,zou niet weten hoe ik er moest 
komen,om hem te halen,dus veel ouderen 
zitten met dat probleem.

Barend Blankenstein 7 dagen geleden

Nooit meer die zooi in me lichaam heb al spijt 
van die andere 2 prikken die ik 3 jaar geleden 
wel heb genomen nee nooit meer en wat 
andere mensen zeggen daar heb ik schijt aan

P.C. Mulder 7 dagen geleden

P.C. Mulder.
Jazeker, zo snel mogelijk en ook de griepprik. 
En ik weet, dat ik ziek kan worden. Maar 
minder erg dan zonder prik.

Jan lanser 7 dagen geleden

ben over de 60 beroerte gehad dus ik ga zeer 
zeker oproep heb ik al en afspraak gemaakt

Rob Eck 7 dagen geleden

Ja hoor gewoon halen!

Cor Zweers 7 dagen geleden

Ik ben van plan om mij niet meer te laten 
vaccineren. In het verleden heb ik er vier 
gehad, maar na mijn Pfizer vaccinatie kreeg ik 



een paar weken hierna een CVA….. Dit werd 
later als mogelijke bijwerking genoemd… 
Natuurlijk niet te bewijzen dat dit door deze 
vaccinatie kwam, maar wél heel toevallig! 
Alles is gelukkig weer in orde gekomen, héél 
veel geluk gehad, maar ik durf nu gewoon niet 
meer!

wv oude 7 dagen geleden

Nee ik kijk wel uit zeker voor de bijwerkingen

Ed van Bergen 7 dagen geleden

" Ga jij nog een coronaprik halen? "
- Ja. 
gr.
Ed.

Mo Teevens 7 dagen geleden

Ja, alles wat gratis is..........nee geintjuh, 
natuurlijk ga ik. Krijg de griepprik ook en ik 
neem liever het zekere voor het onzekere. Ook 
al is (lijkt) het nu allemaal onnodig. Al die 
troep in je lichaam is natuurlijk ook niet best, 
maar ernstig ziek worden/dood gaan, wil ik 
grotendeels proberen te voorkomen.

Rianne Wassens-Taal 7 dagen geleden

Ben nooit tegen vaccineren geweest en heb 
ze ook allemaal gehad. Maar na 3 x corona te 
hebben gehad, ga ik ervan uit dat ik nu wel 
voldoende afweer stoffen heb opgebouwd. 
Dus voor mij is het vaccineren nu wel klaar.

Marel 7 dagen geleden

Ja, ik ga het doen. Ik heb er zelf baat bij maar 
doe het ook vanwege de vaccinatiegraad. Als 
die hoog genoeg is, voorkom je ellende bij je 
medeburger met een zwakkere gezondheid. 
Nooit last gehad van de prik, eitje :-D

Rob Venema 7 dagen geleden

Ikke wel. Baat het niet dan schaadt het niet. 
Heb ze allemaal nog gehaald. Dus deze ook 
en de daarop volgende ook.etc etc etc. Vindt 
wel dat een ieder dat voor zich zelf moet 
uitmaken,maar dan ook niet klagen of van de 
zorg gebruik maken als je hem niet haalt.



Zonruiter 7 dagen geleden

Ja natuurlijk

Wilma Lutz 7 dagen geleden

Nee,zeer zeker niet. We hebben ons onder 
druk van fam en overheid, 2 vaccinatie,s en de 
booster in laten zetten. Na de booster waren 
we alle 2 zo ziek . En ik heb er behoorlijk 
bijwerkingen aan overgehouden. Zoals spier 
en gewricht klachten en een chronische 
neusverkoudheid. 
En dus hebben bij nummer 4 besloten om er 
geen meer te nemen. Zijn gezond,officieel 
geen corona gehad en we zijn nuchter en 
laten ons niet meer gek maken. En houden 
nog steeds afstand, gewoon een goede 
gewoonte.

Jolanda vianen 7 dagen geleden

ik blijf het allemaal raar vinden, heel het 
corona gebeuren. wat ik zeker weet voor mij 
nooit meer n corona vaccinatie

Peter Bruens 7 dagen geleden

Jazeker.

Eric Van den Oudenalder 7 dagen geleden

Stop met ongezond leven. Blijven sporten en 
je lichaam weerbaar maken. Ipv afhankelijk te 
worden van vaccinatie prikken. Ben wel 
voorstander voor DTP prille bij kinderen.

Ron Martinali 7 dagen geleden

Beste AD en AD-lezers, Uiteraard. Post covid 
wil je echt niet meemaken! Ron

P.J.C. Owen-Meurs 7 dagen geleden

Peter Owen,
Ja zeker, dat wordt de zesde in de rij, daarna 
de griepprik en we zijn weer klaar voor de 
winter

Ron Vermeulen 7 dagen geleden



Natuurlijk ga ik hem halen. Voorkomen is 
beter dan genezen!

Marjan den Breejen 7 dagen geleden

Ja zeker. Door medicijngebruik extra vatbaar. 
Dus ik ga hem weer halen.

Wouter Van der meulen 7 dagen geleden

Ja zeker, niet alleen val ik in een risico groep, 
het is ook wel zo sociaal om de zwakkere en 
ouderen in onze samenleving zo veel mogelijk 
te beschermen.

Anja Kluijtmans 7 dagen geleden

Nee ik ben juist voor vaccineren maar ben 
steeds van de vaccinatie zieker geweest dan 
dat ik corona had

ellen lasithiotakis 7 dagen geleden

Nee zeker niet. Heb eerder Pfizzer gekregen 
aangezien ik naar het buitenland moest in 
coronatijd. Heb hieraan een auto-immuun 
ziekte aan over gehouden welke is bevestigd 
door mijn endocrinoloog dat dit door Pfizzer 
kwam.
Dus mij niet meer gezien

Ruurd van der Berg 7 dagen geleden

Ik vind het voor mezelf niet zo nodig. Ik heb 
eerder alle vaccinaties gehaald. Ik heb een 
paar keer corona gehad en werd er niet heel 
ziek van. Maar ik werk in de zorg en wil 
anderen graag beschermen, dus ga de prik 
wel halen.

Fred Nolles 7 dagen geleden

Op zeker dat mijn vrouw en ik hem gaan halen.

Lydia Havenaar 7 dagen geleden

Nee zeker niet! Ik zit in de risico groep. Maar 
ik kreeg mijn 4e herseninfarct 2 weken na 
mijn booster. Had al 10 jaar niks gehad.

Lin Cur 7 dagen geleden



Ik ga het zeker halen. Helaas is mijn man nog 
niet hersteld van de langdurige gevolgen van 
covid, voor sommigen is dit helaas de 
realiteit. Het is niet voor iedereen net als een 
griepje.

Jan Stuve 7 dagen geleden

Ik heb toch besloten om niet te vaccineren

Arie Tillens 7 dagen geleden

Nee. Corona is voor mij een gepasseerd 
station.

P. Mooijman 7 dagen geleden

Uiteraard

Mirella van Schaik 7 dagen geleden

Nee nooit meer!! Ben er alleen maar zieker 
van geworden

Jan Janssen 7 dagen geleden

Zeker weten. Ik neem geen enkel risico met 
Covid.

Elly Selsig 7 dagen geleden

Ja absoluut ga ik de coronaprik weer halen.
Voorkomen is beter dan genezen.

Boonstra 7 dagen geleden

Ik haal een griepprik en zal ook deze halen. Is 
het niet voor mijzelf dan helpt het ook mijn 
naasten omdat ik wat minder ziek wordt

J.A. Koenraad 7 dagen geleden

Als 80 plussers gaan we zeker de prik halen.

Jim van Lier 7 dagen geleden

Nee, ik ben niet tegen vaccineren maar ik val 
niet in de risico groep en denk dat virus 
voldoende is afgezwakt om voor mij 
persoonlijk niet gevaarlijk te zijn

Cees de Heer 7 dagen geleden



LEES MEER

Zonder problemen sta ik als eerste in de rij !!!

ferd. Heuves 7 dagen geleden

Nee ik kijk wel uit. Ze willen mij iets te graag 
dat 'iedereen' zich laat vaccineren.

MARK van Vollenhoven 7 dagen geleden

Ja ik ga een vaccinatie scoren
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